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Staro letolživi od spominov, 
novo leto od pričakovanj.
Naj bo leto 2015 radodarno z zdravjem, ljubeznijo, srečo in uspehi. 
Srečno in uspehov polno leto 2015.

Vam želi
župan Alojz Benko in občinska uprava Občine Trnovska vas

Občinska proslava ob 16. 
občinskem prazniku

Kuhanje kisle juhe Končalo se je še eno uspešno 
leto
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Razprodaje!

Čas nakupovanja ali čas poneumljanja?
Mesec december je čas, ko se nam ponuja nakupovanje kot doživetje, način življenja ali 
preživljanje prostega časa. Ne samo decembra, čez celo leto se zdi, da se ves svet vrti 
okrog nakupovanja ali potrošnje, saj je le-ta postala središče naših življenj in nam določa, 
kdo smo, kako razmišljamo ter kakšen odnos imamo do sveta in drugih.
Potrošnja je postala nova ideologija in tako nadomešča politične in verske ideale ter raču
na na največje možno število privržencev. Mesta čaščenja - nakupovalni centri so vedno 
bolj polni gorečih vernikov.
Nakupovanje se je dodobra asimiliralo v naše življenjske prakse in rituale. Z ekspanzijo 
masovne potrošnje, dostopnostjo dobrin, uresničitvijo vseh želja in hrepenenj (čeprav 
kratkotrajnih - torej lažnih) je potrošništvo postalo način sodobnega življenja. Potrošnja 
se tako izraža kot oblika preživljanja prostega časa in tudi življenjskega sloga posame
znikov znotraj kulturnega prostora ter je konstruiran, družbeno sprejemljiv proces, ki se 
je razvijal vse od začetkov industrijske produkcije v 19. stoletju. Pogojen je z dinamiko in 
razvojem kapitalističnega sistema, za katerega je bistveno, da so proizvodna sredstva v 
zasebni lasti in obstoj trga z namenom pridobivanja maksimalnega dobička.
Kot trdi Marx, je kapitalizem družbeni sistem, ki že v svojem jedru temelji na izkoriščanju 
in zatiranju, zato tudi razredna nasprotja v družbi niso njegova naključna značilnost, am
pak del njegove prave narave. Zato tudi v kapitalističnem sistemu blago ni več produkt, ki 
je proizveden za direktno uporabo v potrošnji, ampak za prodajo z dobički na trgu.
V začetku 20. stoletja je v razvoju kapitalizma in potrošniške družbe prišlo do velike spre
membe, pojava množične proizvodnje po načelih fordizma, ki je bil ključen dejavnik za 
porast kupne moči delavskega razreda in s tem razvoja množičnega trga.
Načela in metode fordizma, ki ga je prvi razvil Henry Ford, so značilna množična proizvo
dnja, v kateri se dobrine proizvajajo v velikih količinah z delavci, ki pod pritiskom strojne 
racionalizacije z najmanjšim stroškom izdelujejo standardizirane trajne dobrine za mno
žično porabo.
Sredi 20. stoletja so potrošniki postajali ljudje iz vseh družbenih razredov in ne več le iz 
srednjih slojev, kot na začetku stoletja. Nove priložnosti, ki jih je ponujala potrošnja, so 
spremenile navade in vzorce življenja navadnih ljudi, prav tako pa tudi njihove želje ter 
predstave o tem, kako naj živijo svoja življenja. Zato je sodobno potrošništvo kapitalistič
na ideološka pošast, ki opravičuje kapitalistično logiko v vsakdanjem življenju milijonov 
prebivalcev po svetu, s tem ko se vse bolj suvereno zajeda v vse kotičke našega planeta. 
To ni dobro, saj se sploh več ne zavedamo pomena praznikov, praznovanj, ampak nas 
zanimajo le akcije in razprodaje ter ogabni ceneni zrezki v velikih restavracijah v nakupo
valnih središčih.
Prazniki so čas, da se zavemo, da ti obstajajo, odkar obstaja človeštvo, in da so že v davnini 
imeli globok pomen. Večina starih praznikov je povezanih z letnimi časi, saj so prazniki za 
človeka pomenili vzpostavitev harmonije z duhom narave, z njenim notranjim življenjem. 
Nekoč je skupaj praznovalo vse ljudstvo. Na tak dan so se nehali vojskovati, zaprli so šole, 
ustavili trgovanje. Za vse ljudi so bili prazniki nekaj posebnega, čarobnega. Sodelovanje v 
prazničnem rajanju je za človeka pomenilo pravi blagoslov.
Danes je v ospredju praznovanj pogosto le zunanja forma in pridobitniški odnos do sim
bolnih predmetov ter dogajanj, povezanih s praznovanji. Izgubilo se je bistvo, globlji na
men, ki je v ozadju praznikov. Ostala je le tradicija, kot zunanja oblika praznovanja, in to 
ni dobro, zato recimo NE potrošništvu ter zunanjemu blišču in se vrnimo h koreninam.

Zmago Šalamun
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Izdajatelj: Občina Trnovska vas 
Odgovorna urednica: Andreja Krajnc
Uredništvo: Andreja Krajnc, Barbara Drumlič, Dušanka Škamlec, Tamara Trinkaus, Tina Vrtič, Rok Leban in Jasmina Štebih. 
Lektoriranje: Barbara Drumlič
Naslov uredništva: TRNOVSKI ZVON, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas, Telefon: 02/757-95-10, Telefax: 02/757-16-61 
E-pošta: andreja.krajnc@trnovska-vas.si
Glasilo TRNOVSKI ZVON izhaja v nakladi 410 izvodov in ga prejmejo vsa gospodinjstva v občini Trnovska vas brezplačno. 
Zasnova, celostna podoba, oblikovanje in elektronski prelom: Pika, kreativne komunikacijske rešitve, Zmagoslav Šalamun, 
s.p., www.kreativne-resitve.eu, 070/670-740.
Tisk: Copy center Lenart 
Fotografija na naslovnici: Nina Zorman
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Občinska proslava ob 16. občinskem prazniku

Leto 2014 je bilo prav posebno leto za našo občino, saj smo s 
ponosom praznovali 16. obletnico. V sklopu samega občinske
ga praznika so potekale različne prireditve po občini. Organi
zacijo le-teh so prevzela društva v občini Trnovska vas, kakor 
tudi učenci JVIZ Destrnik-Trnovska vas. Osrednja prireditev je 
potekala v soboto, 18.10. 2014 v večnamenski dvorani v Trno
vski vasi. Sama prireditev pa se je pričela ob 17. uri s slovensko 
himno v izvedbi vaške godbe Vrh nad Laškim. Sledil je kulturni 
program z recitalom pesmi Slovenske gorice, iz pesniške zbir
ke Jesenske trave domačina Danila Muršca. V nadaljevanju je 
otroški pevski zbor podružnične šole Trnovska vas, ki ga vodi 
Ernest Kokot, zapel pesem Naš maček. Učenci prvega razre
da pa so pod mentorstvom učiteljice Majde Drumlič pripravili 
recital Deček in metuljčica in zapeli pesem Al me boš kaj rada 
imela. Prvi del prireditve je zaključila ženska vokalna skupina 
Simfonija, ki jo vodi Janko Krajnc. Zapele so Zdravico.

Občine Trnovska vas pa sta prejela še Danilo Muršec iz Biša 
in skupina »Veseli Trnovčani« za aktivno delo na področju 
kulture v naši občini. Tudi tokrat se ni pozabilo na priznanje 
za naše najmlajše, in sicer je pohvalo za devetletni odlični 
uspeh v osnovni šoli prejela Anja Colnarič iz Biša. Po predaji 
priznanj je sledil nastop prejemnikov bronastega priznanja 
Veseli Trnovčani, ki so se predstavili s svojo avtorsko pesmijo 
Se spominjaš dneva nazaj. Po tradiciji se je tudi tokrat pova
bilo častne goste, da nagovorijo zbrane na prireditvi ter, da 
ti predstavijo svoj pogled na razvoj naše občine, kar so tudi 
storili in pohvalili vse dosežke preteklih let. V zaključni fazi je 
sledil še nastop Denisa Krajnca, ki je na diatonično harmoniko 
zaigral pesem Na pustno soboto in povabilo na ogled ljubi
teljske razstave, ki so jo pripravili Kulturno društvo Trnovska 
vas, Turistično društvo Trnovska vas, Društvo gospodinj Trno
vska vas in drugi posamezniki.

Sledil je nagovor ponovno izvoljenega župana g. Alojza Ben
ka, ki je na kratko povzel stanje v občini ter opisal projekte, 
ki so se izvedli oz. se izvajajo ter načrte, ki jih ima v novem 
mandatu.

Po županovem govoru so na oder prišli člani otroškega pev
skega zbora »Nasmeh«, ki ga vodi domačinka Aleksandra Pa
pež. Zborček je zapel pesem Da prijazna bodo jutra. Za nasto
pom otroškega pevskega zbora je sledila podelitev priznanj. 
Srebrnik grb Občine Trnovska vas je prejelo Kulturno društvo 
Trnovska vas ob 110-obletnici delovanja. Dva bronasta grba

Pred zaključkom prireditve se je župan vsem organizatorjem 
občinskega praznika zahvalil in povabil vse prisotne na nada
ljevanje občinskega praznika v šotor ob večnamenski dvora
ni. Proslavo v večnamenski dvorani je zaključil moški pevski 
zbor Jakoba Comilšaka z napitnico Viva L amour in himno 
občine Trnovska vas. Po kulturni prireditvi se je proslava pre
selila v šotor, kjer je igral ansambel Avantura, kasneje pa je 
sledil še pevski nastop Tanje Žagar, ki je veseljačenje podaljšal 
pozno v noč.

Rok Leban
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KUHANJE KISLE JUHE

^Nktober se je prevesil v drugo polovico meseca, s tem pa 
^✓je bil tudi čas za tekmovanje v kuhanje kisle juhe, ki je 
v sklopu občinskega praznika potekalo že tretje leto. Tudi v 
letošnjem letu sta organizacijo prevzela Občina Trnovska vas 
in PCD Biš, vaški odbori ter izbrane kuharske ekipe pa so v 
prireditev vnesli veliko dobre volje in nekaj tekmovalnega 
duha.
V velikih loncih je torej vrelo in dišalo po vsem dobro poznani 
kisli juhi. Kisla juha je poznana predvsem na Štajerskem kon
cu in so jo včasih pripravljali iz raznih odrezkov mesa, pljuč, 
svinjskih nogic, uhljev, repa in še kaj se je znašlo notri. Nava
dno je bila na jedilniku ob domačem prazniku imenovanem 
»koline«. Pogosto so jo kuhali v kotlih na prostem, kot so jo 
kuhali tudi naši tekmovalci. Danes se običajno pripravlja iz 
mesa, začimb in dišavnic, odločilno vlogo pa ima seveda kis, 
po katerem ima juha tudi ime.
Tekmovalci so s pripravo in okrasitvijo (z žrebom določenih) 
delovnih mest začeli ob 12. uri, s kuhanjem pa so pričeli pol

ure kasneje. Člani ekip (vsaj en moški ali ženska v ekipi) so 
na delovnem mestu morali biti ustrezno opremljeni s predpa
snikom in kapo. V dveh urah in pol so morali skuhati 40 litrov 
juhe, vse potrebne sestavine pa so si zagotovili sami. Orga
nizatorji so jim za sestavine namenili 80 €. Med tem časom 
je tričlanska komisija, v sestavi ga. Lidije Zebec (tekmovalke 
druge sezone Gostilna išče šefa), ga. Edvarda Petriča in ga. 
Jožeta Potrča ocenjevala urejenost in dekoracijo delovnega 
mesta. Za dobro vzdušje in zabavo pa so med prireditvijo po
skrbeli še Trubadurji.
Ob 15.00 so ekipe poslale na ocenjevanje vzorce juh. Komisi
jo za ocenjevanje okusnosti juh je sestavljajo 6 članov, izbra
nih iz strani vaških skupnosti. Ti člani so bili: Helena Perkovič 
(Biš), Silvo Muršec (Bišečki Vrh), Roman Korent (Črmlja), San
di Bezjak (Ločič), Marjeta Nedelko (Trnovska vas) in Miran 
Brumen (Trnovski Vrh). Člani komisije niso vedeli, katera juha 
je iz katere vasi, saj je bila, namesto vasi, ob juhi zapisana le 
zaporedna številka. S tem so organizatorji zagotovili objek
tivnost ocenjevanja.
Vse ekipe so se zelo potrudile in nam popestrile popoldan, 
vendar smo ob koncu tekmovanja morali izbrati najboljše in 
jim podeliti priznanja ter pokale. Pokale za najbolj urejeno in 
dekorativno delovno mesto so prejele vaške skupnosti Trno
vska vas (1. mesto), Črmlja (2. mesto) in Trnovski Vrh (3. me
sto), 3 najbolj okusne juhe pa so prihajale iz naslednjih vasi: 
Biš (1. mesto), Trnovska vas (2. mesto) in Ločič (3. mesto). Va
ška skupnost Bišečki Vrh pa je prejela zahvalo za sodelovanje. 
Običajno bi s tem zaključila članek, vendar še moram nekaj 
izpostaviti. Žal se je že tretje leto zgodilo, da sem po koncu 
prireditve slišala kar nekaj nezadovoljstva z ocenjevanjem 
in rezultati. Pri vsem tem se sprašujem, ali je bistvo kuhanja 
kisle juhe res le v tekmovanju? Osnovni namen prireditve je, 
da se občani družimo, povezujemo in zabavamo. Kuhanje in
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poskušanje juh pa je tista pika na i, ki prireditev zaokroži. 
Ocenjevanje je bilo vedno načrtovano in izpeljano na objekti
ven način, a očitno se vsi z njim niso strinjali. Ob tej priložnosti 
vas pozivam, da zapišite svoje predloge za najbolj objektivno 
in pravično ocenjevanje ter jih pošljite/prinesite meni ali pa 
organizatorjem. Slednji se bodo zagotovo potrudili, poiska
li in izbrali najboljši način ocenjevanja. V prihodnje si želim, 
da boste ob koncu prireditve vsi zadovoljni in ne, da bo ena 
vas/vaška skupnost gledala drugo vas postrani, ker je bila ta 
boljša za točko ali dve. V naši mali občini bi nas morale takšne 
prireditve združevati in ne oddaljevati!

Dušanka Škamlec 
Fotografija: Valentina Muršec

KORK Trnovska vas
Dne, 2. n. 2014 so prispeli paketi iz Ptuja, ki smo jih še tisti 
dan razdelili. V soboto, 11.10.2014 smo se ob 9. uri zbrali pred 
večnamensko dvorano. Izpeljali smo namreč nordijsko hojo 
po poteh naše občine. Prireditev smo tako poimenovali, saj je 
potekala v okviru 16. občinskega praznika naše občine. Kljub 
vetrovnemu vremenu nam je bilo prijetno in zabavno.
Čas hitro beži in že so pred nami božični ter novoletni pra
zniki. Vsem našim članom in občanom želimo vesele božične 
praznike, v novem letu 2015 pa obilo zdravja in sreče.

Iz sej Občinskega sveta Občine 
Trnovska vas

1. redna seja Občinskega sveta Občine Trnovska vas
je potekala 28. 10. 2014. Svetniki so na tej seji obravnavali: 
Poročilo Občinske volilne komisije o izidu volitev v občinski 
svet in volitev župana, Poročilo mandatne komisije in potrdili 
mandate svetnikov ter sprejeli sklep o ugotovitvi izvolitve žu
pana. Imenovali so Komisijo za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja.
Rezultat volitev župana:
Alojz Benko SLS, 598 glasov - 100,00 %.
Rezultati volitev v občinski svet:
Alojz Fekonja,
Andreja Krajnc,
Drago Pukšič,
mag. Manfred Jakop SDS,
Franc Tašner SLS,
Jožef Pihler SLS,
Andrej Arnuga SDS,

glasov 338 - 9,99 %, 
glasov 291 - 8,60 %, 
glasov 282- 8,33%, 
glasov 257- 7,59%, 
glasov 231 - 6,83 %, 
glasov 218 - 6,44 %, 
glasov 178 - 5,26 %.

2. redna seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas
je potekala 27. 11. 2014. Na tej seji so svetniki obravnavali in 
sprejeli Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Trno
vska vas za leto 2014.
Župan Alojz Benko je predstavil Odlok o proračunu Občine 
Trnovska vas za leto 2015.
V nadaljevanju seje je občinski svet potrdil odbore in komisije 
Občine Trnovska vas.
Obravnavali so: prošnjo za podaljšanje že podeljene konce
sije za opravljanje dejavnosti - nega in patronaža na domu, 
vlogi JVIZ OŠ Destrnik-Trnovska vas in cenik za najem večna
menske dvorane, telovadnice PŠ Trnovska vas in veže, saj je 
občina v mesecu novembru 2014 postala zavezanka za DDV. 
Na koncu seje je župan podal informacijo o delu občine, sve
tniki pa so podali svoje pobude in vprašanja.

Vaša KORK Trnovska vas, 
Marija Maguša OBVESTILO

Obvestilo krvodajalcem
Zaradi strožjega organiziranja in planiranja krvodajalskih 
akcij ter odvzemov iz strani UKC Maribor, oddelek za 
transfuzijo, vam sporočam, da bo v naslednjem letu mo
žno, da odklonijo krvodajalce, ki bodo prišli na odvzem 
izven njihove akcije.
V izogib takim nevšečnostim bomo v prihodnje, to je od 
aprila naprej, organizirali krvodajalske akcije za naš kraj 
4-krat letno, torej vsake tri mesece.
Za vse dodatne informacije lahko pokličete na telefon 041 
868 692 (Irena Rola).
Zahvaljujem se vam za razumevanje.
Naslednja krvodajalska akcija bo 2. aprila 2015!
VLJUDNO VABLJENI!

KORK Trnovska vas

Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna zdru
ženja in posameznike, da zapisujete vse vesele, zanimive 
pa tudi žalostne dogodke, ki jih v našem kraju piše življe
nje.

Če želite, da bomo kakšno pomembno dogajanje ali zani
mivost na papir strnili mi, pa to sporočite odgovorni ure
dnici.

Vaše prispevke in fotografije za naslednjo številko Trno
vskega zvona, ki bo izšla predvidoma proti koncu aprila, 
pošljite najkasneje do konec marca na naslov:
•Občina Trnovska vas, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska 
vas, s pripisom ZA TRNOVSKI ZVON,
• po e-pošti: andreja.krajnc@trnovska-vas.si ali jih oddajte 
v tajništvu občine.
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'.1! KONČALO SE JE ŠE ENO USPEŠNO LETO
Kljub finančni krizi, ki obstaja v državi, se je za našo občino 
leto 2014 uspešno končalo. Kriza je zajela gospodarski in ne
gospodarski sektor, kar pomeni tudi »zategovanje pasu ob
činam« predvsem na finančnem področju. Posledice krize so 
manjši finančni prilivi, večji obseg nalog, ki se še povečujejo 
in so zakonsko določene, zato jih je potrebno izvajati. Naj
pomembnejša naloga je vlaganje v razvoj občine, ampak z 
zmanjševanjem finančnih sredstev je vedno težje odpirati 
nove naložbe.

Občina je bila v preteklem mandatu 2010-2014 uspešna pri 
svojem delu, kakor tudi pri črpanju evropskih sredstev, prav 
tako je bilo uspešno leto 2014, saj smo uspeli na prijavi na 
javni razpis pri Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnolo
gijo s projektom »Kanalizacija Biš«, kjer smo uspeli pridobiti 
613.000,00 evrov nepovratnih e-sredstev iz naslova RRP. Za 
oddajo ponudbe smo na Petrolovi črpalki v Mariboru v vrsti 
čakali celo nedeljo, da smo oddali vlogo v prvi minuti po pol
noči, če bi jo oddali v drugi minuti bi izpadli iz razpisa.

Naslednja perspektiva za obdobje »2014-2020« malim obči
nam ni naklonjena. Operativni program za izvajanje Evropske 
kohezijske politike v obdobju 2014-2020, ki zasleduje cilje v 
okviru 10. osi za male občine, kaže slabo. Vsebina programa 
je napisana »ohlapno«, občine se najdejo v dveh oseh, pa še 
to v okviru skupnih projektov z več občinami. S samostojni
mi projekti se male občine ne bodo mogle prijavljati, zato bo 
potrebno povezovanje občin (v okviru posameznih projek
tov) za pridobivanje e-sredstev. Nova perspektiva ne predvi
deva vlaganj v cestno ali komunalno infrastrukturo, temveč 
bo podpirala »mehke projekte« za povečanje novih delovnih 
mest, na katere se bo možno prijavljati v sklopu več občin 
oziroma glede na razpisne pogoje, ki bodo znani ob razpisu.

Pregled aktivnosti v letu 2014
Na kratko bodo prikazana dogajanja skozi leto 2014.
V skladu s predpisi je občina izvedla vse zakonsko zahtevane 
naloge, ki se še povečujejo in jih je v tej birokraciji težko ob
vladovati. Pristojnosti male ali velike občine so enake, zato je 
potrebno izvajati vsa dela enako kot v veliki občini.

Zimska služba se je izvajala glede na potrebe. Zimska služba 
predstavlja velik strošek za občino, saj je v prejšnji sezoni 
znašala preko 30.000 evrov. Zakon pravi, da je potrebno plu- 
žit, ko zapade do 15 cm snega, vendar je naša zimska služba 
izvozila vedno prej. Tudi vsak posameznik se mora zaveda
ti, da so v zimskem času zimske razmere in mora tudi sam 
k temu nekaj prispevati. V zimskem času je potrebno imeti 
zimsko opremo, pred vhodi odmetan sneg, da se snega ne 
meče iz dvorišča na cesto in s tem povzroča dodatnih ovir... 
Posebno opozorilo velja vsem lastnikom gozdov, da odstra
nijo drevje in vejevje, ki stoji ob robu cest. Takšno drevje in 
viseče vejevje se v snežni nevihti ali žledu velikokrat izkrivijo 
na cesto in s tem ovirajo promet ali celo povzročijo zaporo 
ceste. Vsi se moramo zavedati potrebe po prevoznosti cest 
zaradi reševalnega ali gasilskega vozila, kakor tudi potrebe 
po kakšni drugi pomoči.

Izgradnja kanalizacijskega omrežja s čistilno napravo 
v naselju Biš.
Naložba obsega gradnjo podtlačnega kanalizacijskega omrež
ja v dolžini 3806 m z gradnjo čistilne naprave za 350 PE, gra

dnjo N N električnega omrežja, gradnjo telekomunikacijskega 
omrežja za priklop na optično omrežje in gradnjo javne raz
svetljave. Dela so v teku in morajo biti gradbeno končana do 
konec maja 2015 (do sedaj dela potekajo po terminskem pla
nu). Po izgradnji kanalizacijskega omrežja mora biti tehnični 
prevzem, zatem sledi postopek pridobivanja uporabnega do
voljenja. Pravnomočno uporabno dovoljenje je eden izmed 
pogojev za upravičenost sofinancerskih sredstev in obvezna 
priloga h končnemu poročilu. Kompletni projekt kontrolira 
posebna komisija na kraju samem, komisija kontrolira, ali je 
vse skladno s prijavo na razpis, ali je postopek izbire izvajalca 
pravilen, ali so vsi prijavni pogoji izpolnjeni... Končno poroči
lo z vsemi prilogami mora biti oddano do konca avgusta 2015. 
Gradnja kanalizacijskega omrežja s čistilno napravo - pome
ni gradnjo podtlačnega kanalizacijskega sistema v strjenem 
delu naselja Biš. Sistem je grajen tako, da bo možna širitev 
obstoječega sistema do ostalih hiš naselja Biš. Gradi se tako, 
da bo občina zgradila celotni sistem in postavila jaške na pri
merno dostopno mesto na parceli posameznika. Dovod od 
objekta (hiše) do jaška bo moral vsak posameznik izvesti 
sam. Priporočamo, da si na tem vodu od hiše do jaška posta
vite revizijski jašek.
Na območju zgrajenega kanalizacijskega omrežja se bodo 
morala vsa gospodinjstva obvezno priklopiti na kanalizacij
sko omrežje. Občina ima uvedeni komunalni prispevek, zato 
pozivamo vse občane naselja Biš, kateri so predvideni za pri
klop na kanalizacijsko omrežje, da si uredijo komunalni pri
spevek in izkoristijo možnost obročnega odplačevanja. 
Gradnja NN električnih vodov v zemljo pomeni gradnjo novega 
električnega omrežja na celotnem območju naselja Biš, kjer 
se gradi kanalizacijsko omrežje. Obstoječe (dotrajano sta
ro) električno omrežje, ki je grajeno na lesenih drogovih bo 
porušeno. Zaradi gradnje novega N N električnega omrežja 
je bilo potrebno izvesti večkratni podboj regionalne ceste, z 
vgradnjo zaščitne kovinske cevi, ki onemogoča poškodbe na 
voziščni konstrukciji (posedanje ceste na prekopih).
Gradnja telekomunikacijskih vodov pomeni gradnjo novega 
omrežja za priklop na sistem optičnega omrežja, ki pred
stavlja zelo kvaliteten prenos signala in s tem hiter internet, 
kakor tudi kvalitetno televizijsko sliko. Vsa gospodinjstva, ki 
se bodo priklopila na novo omrežje, bodo dobila vgradno ali 
montažno omarico, ki si jo bodo morali sami vgraditi.
Gradnja javne razsvetljave, ki bo grajena na odseku zgornjega 
in spodnjega kota v naselju Biš in ob regionalni cesti Ri od 
začetka table, ki označuje naselje Biš ter do konca table, ki 
označuje naselje Biš. Javna razsvetljava ob Ri se bo gradila po



projektu, ki ga je naročila Direkcije RS za ceste.

Gradnja pločnikov, javne razsvetljave v naseljih Biš in

Gradnja zajema gradnjo pločnikov v naseljih Biš in Ločič ob 
Ri, gradnjo avtobusnih postajališč v Bišu in Ločiču, gradnjo 
javne razsvetljave ob Ri in rekonstrukcijo križišča za smer VI- 
tomarci, ki se navezuje na Ri (pri Groseku v Trnovski vasi). Do 
sedaj so bili izvedeni izkopi za pločnike, grobi navoz tampona 
za pločnike in delno urejeno odvodnjavanje. V naselju Biš so 
položeni kabli za javno razsvetljavo, ki smo jih polagali ob gra
dnji kanalizacijskega omrežja.
Gradnja omenjene naložbe je bila ustavljena decembra 2013 z 
obrazložitvijo, da se ustavlja do konca marca 2014, zatem še 
dvakrat, nazadnje do konca letošnjega leta. V državi so bile 
vse investicije ustavljene, tako ni bila Trnovska vas izjema. V 
mesecu decembru 2014 je bil podpisan aneks h gradbeni po
godbi, tako bo po zagotovilih Direkcije RS za ceste projekt 
končan do konca leta 2015. Občina bo vlagala vse napore, da 
se investicija konča v terminskem času podpisanega aneksa h 
gradbeni pogodbi (aneks h pogodbi je bil podpisan zaradi po
daljšanja roka izvedbe). Pogodba je tripartitna med Direkcijo 
RS za ceste, DARS-om in Občino, vrednost naložbe je okrog 
milijon evrov.

Nadaljevanje kolesarske steze od konca table, ki 
označuje naselje Biš v smeri Gočova
V letu 2014 je bila predvidena gradnja kolesarske steze od 
zaključka pločnika v Bišu do zadnje hiše v Bišu ob regional
ni cesti Ri v smeri Gočove. Projekt za omenjeno kolesarsko 
stezo je izdelan. Izvajalo bi se istočasno z gradnjo pločnikov, 
ker se pločniki niso gradili, je obstal tudi ta projekt. Projekt 
je namenjen povečanju prometne varnosti na tem dela nase
lja Biš. Vrednost naložbe po projektantski oceni znaša okrog 
120.000 evrov.

Obnova javne poti JP 560-711 Zorčič-Horvat-Prigl v 
Trnovskem Vrhu
Zaradi dotrajanosti in zemeljskega plazu je bila nujna obnova 
omenjene ceste. Obnova ceste se je izvajala na treh delih v 
dolžini okrog 600 m, vzdrževalna dela pa so se izvedla na ce
lotni dolžini ceste. Prvi segment; cesto (pod Priglom) je bilo 
potrebno sanirati zaradi zemeljskega plazu. Izvedla so se dela 
odstranitve plazu, odvodnjavanje v drenažni izvedbi, uredi
tev jarkov in asfaltiranje ceste z ureditvijo bankin.
Drugi segment (pri Brumnu); cesta je bila v zelo slabem sta

nju (velike udarne jame), zato se je izvedla asfaltna izravnava 
ceste, zatem seje celotna cesta asfaltirala in uredile bankine. 
Tretji segment (pri Letniku); cesta je bila zelo nevarna za 
promet zaradi poškodbe podporne stene, ki se je podirala.
V betonski izvedbi je bil zgrajen nosilec, ki drži podporno ste
no, na novo je bilo urejeno odvodnjavanje, delno z drenažo, 
delno z muldo. Cesta na tem delu je bila na novo asfaltirana. 
Vrednost naložbe je znašala 59.319 evrov, od katerih bomo v 
letu 2015 dobili povrnjenih 34.000 evrov na osnovi 21. člena 
ZFO-1 od M C RT.

Javna razsvetljava Sovjak
V letu 2014 so bila izvedena dela izkopov, polaganje kablov in 
valjanca za javno razsvetljavo ter postavitev temeljev za kan- 
delabre osmih luči javne razsvetljave. Kabli javne razsvetljave 
so se polagali istočasno s polaganjem električnih N N kablov 
v zemljo. Predvideni priklop javne razsvetljave je v letu 2015.

Ureditev trnovskega potoka

Zaradi zamuljenosti in naplavin je bilo potrebno očistiti del 
potoka od regionalne ceste gorvodno v dolžini enega kilo
metra. Dela je kvalitetno izvedlo podjetje VCP Drava Ptuj d. 
d., kot koncesionar tovrstnih del. Investicija je znašala 28.000 
evrov, od tega je bil delež ARSO-MOP-a 18.000 evrov.
Po izjavi koncesionarja VCP Drava Ptuj d. d. je Občina Trno
vska vas ena od redkih občin, ki skrbi v takšni meri za vodo
toke. V preteklem obdobju je bilo saniranih veliko km vodo
tokov in to na trnovskem, biškem in ločkem potoku, južnem 
obrobnem potoku, sedmici..., tudi za naslednjo leto se do
govarjamo z ARSO-MOP-om za nadaljevanje čiščenja poto
kov zaradi zamuljenosti.

Obnova strešne kritine na mrliški vežici
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Na mrliški vežici je bilo potrebno zamenjati celotno kritino 
zaradi zamakanja objekta. Obstoječa kritina je bila v razpa
dajočem stanju, zato je bila nujna menjava kritine zaradi pro
padanja objekta. Kritine ni bilo mogoče reklamirati, saj je ita
lijanska firma, ki je proizvajala kritino propadla, trgovina, ki je 
dobavljala kritino pa šla v stečaj.

Vzdrževanje lokalnih cest, javnih in poljskih poti
Tudi v letu 2014 je bilo veliko sredstev namenjenih za vzdrže
vanje lokalnih cest, javnih poti in poljskih poti. Nekaj del seje 
izvedlo preko vaških odborov, kar se je izkazalo kot pozitiv
no, saj so predstavniki vaških odborov vaščani in oni najbolj 
vedo za potrebe svoje vasi. Vzdrževanje se je izvajalo tudi 
preko odbora za infrastruktur in odbora za kmetijstvo.
V tem letu smo veliko pozornost namenili urejanju bankin, 
skoraj na vseh občinskih cestah so bile na novo urejene. 
Zimska služba je delovala dobro, vendar v okviru dogovora 
z občino.
Košnja trave se je izvedla dvakrat letno, mislim da imamo kva
litetno pokošene brežine ob cestah. Nekaj problemov se po
javlja zaradi zarasti ob cestah, katere morajo očistiti lastniki 
zemljišč.

Skrb za družbene dejavnosti
- občina v te namene sofinancira društva, skrbi za večnamen
sko dvorano, kje so možna medgeneracijska druženja, skrbi 
za dvorano, da je redno vzdrževana, skrbi za urejenost špor
tnega igrišča, telovadnice, Simoničeve domačije...

občin Ptujskega območja.
- nujno je potrebno urediti kataster zemljišč,
- izdelava projektne dokumentacije za kanalizacijsko omrežje 
celotne občine.

Preteklo štiriletno obdobje je bilo zelo uspešno, takšnega si 
želimo še naprej. Navedem naj nekaj projektov, ki so bili izve
deni: izgradnja krožišča in pločnikov v Trnovski vasi, izgradnja 
dvorane s parkirišči, izgradnja kolesarskih stez, izgradnja mo
stov čez potoke na dveh kolesarskih stezah ter izgradnja mo
stu v Trnovcih in Sovjaku, izgradnja parkirišč pri pokopališču 
z rekonstrukcijo ceste do pokopališča, preplastitev lokalne 
ceste v smeri Vitomarcev, v Trnovcih pri kapeli, v Trnovski Vrh 
od Polanca do Herega, v Trnovski Vrh od mosta proti Andreju 
Murku ..., prav tako se je veliko vlagalo v poljske poti, ki so 
pretežno v zelo dobrem makadamskem stanju.

Če želimo imeti nadaljnji uspeh občine, morajo biti vsi tisti, 
ki so na kakršni koli način vključeni v delo občine, seznanjeni 
z vso problematiko in aktivno sodelovati pri rešitvah. V prej
šnjem mandatu je bilo temu tako, saj so k uspehu pripomogli 
župan, občinski svet, NO, občinska uprava, vaški odbori, ka
kor tudi občani, brez katerih ne gre. Najslabše je, če se občina 
ukvarja sama s sabo ter se iz tega naslova ne more prijavljati 
na razpise in s tem pridobivati sofinancerskih sredstev.

direktor občinske uprave: 
mag. Jože Potrč

Cilji v naprej
Tudi v naslednjem mandatu želimo vlagati vse aktivnosti v ra
zvoj kraja, čeprav se nakazujejo težki časi, zato bomo morali 
še bolj izkoristi vsako ponujeno priložnost. V preteklem ob
dobju smo delali tako, da smo izvajali investicije samo takrat, 
če so bile sofinancirane bodisi iz e-sredstev ali sofinancirana 
iz državnega proračuna. Takšen način dela želimo uveljavljati 
v bodoče. Možnost prijav je vezana na možnost financiranja 
projekta in zagotavljanja lastnega deleža, saj mora biti finanč
na konstrukcija vedno zaključena. Če cilj in namen razpisa ni
sta dosežena, je potrebno pridobljena sredstva vračati.
Nujno potrebni projekti:
- v letu 2015 moramo zaključiti kanalizacijsko omrežje s čistil
no napravo v Bišu in končati projekt pločnikov v Bišu in Ločiču 
z avtobusnimi postajami in rekonstrukcijo križišča,
- modernizacija lokalne ceste Trnovska vas-Pesjak,
- nadaljevanje gradnje kanalizacijskega omrežja v celotni ob
čini, še posebej v bolj strnjenih naseljih,
- nadaljevati z modernizacijo občinskih cest, saj je v občini 
preko 10 km cest, katere še nikoli niso bile asfaltirane,
- v športnem parku bi bilo potrebno smiselno preurediti igri
šče in ga prevleči z umetno travo, prav tako bi bilo potrebno 
preurediti objekt,
- obnova 240 let stare panonske hiše (Simoničeve domačije), 
ki je v slabem stanju,
- pospešiti turizem, ki bi dal možnosti trženja. V okviru turiz
ma so bile speljane kolesarske poti z imenom »S kolesi ob 
Dravi in Slovenskih goricah« v občinah Spodnjega Podravja, 
ki so označene z označevalnimi tablami LAS 9. Prav tako je 
preko Trnovske vasi speljana Slovejegoriška planinska pot, ki 
je dolga 93 km, del te trase poteka preko Trnovskega Vrha 
in Bišečkega Vrha do Simoničeve domačije v smeri Vitomar
cev. Vse priložnosti bo potrebno izkoristiti, zato smo v novi 
perspektivi 2014-2020 vključili v projekt, ki bo povezoval več

Luč miru iz Betlehema
V torek, 16.12.2014 je župan Občine Trnovska vas Alojz Benko 
prejel Luč miru iz Betlehema od skavtov Slovenske gorice 1. 
Skavti Slovenske gorice 1 so skavtski steg, ki je z več kot se
demdesetimi ostalimi stegi povezan v Združenju slovenskih 
katoliških skavtinj in skavtov.
Skavti so župana obiskali na začetku 3. redne seje Občinskega 
sveta Občine Trnovska vas. Županu in občinskim svetnikom 
so prebrali letošnjo poslanico: »Hvala, Prijatelj. Dobil sem 
Tvoj dar. Prižgal si ga v Betlehemu in poskrbel, da je prišel do 
mene. Sprašujem se, zakaj sem ga dobil.« »Dobil si priložnost. 
Bodi Odgovoren in pusti svoj pečat. Poskusi. Koliko ti je mar?« 
»Za Tvoj dar mi je mar.«
Leta 1991 je Luč miru iz Betlehema prvič obiskala Slovenijo. V 
sebi nosi versko in moralno sporočilo.



DRUŠTVO GOSPODINJ

Po poletnem dežju in vročini smo v društvu pričele z našimi 
aktivnostmi. Uredile smo vrt na Simoničev! domačiji in naše 
rastline pripravile za zimski počitek.
V društvu gospodinj je sekcija članic, ki se ukvarja z ročnimi 
deli, ob občinskem prazniku pripravila razstavo svojih del v 
sodelovanju z ostalimi društvi in s posamezniki.
Članice društva smo se odzvale na povabilo občine in smo pe
kle pecivo za srečanje starejših. Predstavnica se je udeležila 
vsakoletnega srečanja predstavnic društev, ki je bilo letos v 
Zavrču.
V novembru smo za Kulturno društvo Trnovska vas, ob njiho
vem jubileju, iio-letnici, pekle pecivo.
Prvega decembra smo pod strokovnim vodstvo kuharskega 
mojstra Zlatka, pripravljale govedino in omake. Tečaja se je 
udeležilo dvajset članic.

V tem letu je izšla knjiga »Društva bogastvo podeželja ob Dra
vi in Slovenskih goricah«, pri kateri smo aktivno sodelovale 
tudi me članice. Zbirale smo stare recepte in jedi pripravljale 
za fotografiranje. Ponosne smo, da nas je glavna avtorica in 
idejni vodja ga. Mojca Metličar povabila k sodelovanju. Knjigo 
»Bogastvo okusov podeželja« je možno tudi kupiti.
Recepti so pisani preprosto in puščajo izdelovalcu prosto pot 
tudi pri dokončni obdelavi in okusu posameznika, kot je zapi
sala avtorica. Jaz pa sem za vas izbrala naslednji recept, ki je 
primeren za prihajajoče dni.

BOŽIČNI MEDENI OBROČKI
Potrebujemo: >2 kg moke, 1 pecilni prašek, 10 dag sladkorja, 
ščepec cimeta, limonino lupino, 10 dag kuhanega mleka, ma
ščobo za peko, beljak za premaz in med.
V posodo presejemo moko s pecilnim praškom, dodamo slad
kor, limonino lupino; v jamico vlijemo med in mleko ter ume
simo testo, ki naj počiva 6 ur. Nato testo razvaljamo za pol 
mezinca na debelo in izrežemo kroge v velikosti manjšega 
krofa in z manjšim modelčkom izrežemo sredino, da dobimo 
obroček. Naložimo jih na pomaščen pekač, premažemo s ste
penim beljakom in spečemo.
Recept je povzet iz knjige »Bogastvo okusov podeželja« 
Lepe praznike in obilo uspehov pri pripravi prazničnih dobrot 
vam želimo.

Za društvo gospodinj: 
Marica Maguša 

Foto: Tatjana Maguša in Saška Pukšič de
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Konec novembra je v Cankarjevem domu v Ljubljani potekal 
tradicionalni jubilejni 30. knjižni sejem na katerem je razsta
vljalo kar sto raztavljavcev in organiziranih je bilo več kot 200 
dogodkov.

V sklopu sejma je že deveto leto potekal poseben program
ski sklop, stičišče med razstavljavci, ustvarjalci in obiskovalci. 
Odprti oder ali Forum za obiskovalce je prostor, kjer se sreču
jejo vsebine s svojimi uporabniki.
Na tem odru je v soboto, 29. novembra, potekala predstavi
tev pesniške zbirke Jesenske trave domačina Danila Muršca, 
ki ga je pripravila Založba Pika, Zmagoslav Šalamun, s.p. iz 
Biša.

Na pesniško-likovno-glasbenem performansu je bila predsta
vljena poezija, namenjena tistim, ki vstopajo v jesen življenja 
in razmišljajo o človeški minljivosti. Pogovor z avtorjem pe
sniške zbirke Jesenske trave Danilom Muršcem je vodil Maks 
Kurbus. Za glasbeno popestritev je poskrbel mlad kantavtor 
in kitarist Nejc Kurbus.

Avtor pesniške zbirke in povezovalec programa sta skozi po
govor spodbudila prisotne, da so zapisali tudi svoja razmišlja
nja o ljubezni, življenju in minljivosti le tega. Predstavitve se 
je, z organiziranim prevozom Občine Trnovska vas, udeležilo 
tudi veliko domačinov.

Po prireditvi in pogostitvi s slastnimi dobrotami ter s kozarč
kom domačega so si Trnovčani ogledali še Cankarjev dom 
pod vodstvom domačina Stanka Canjka, ki je v Cankarjevem

Avtor pesniške zbirke Danilo Muršec, direktor založbe Pika Zmago Šalamun in 
TO oblikovalka zbirke Jesenske trave Nina Zorman

domu zaposlen že 22 let. Avtorju so ob izidu knjižnega prven
ca čestitali tudi številni rojaki, ki živijo v Ljubljani.

Danilo Muršec je po izobrazbi likovnik in po duši zavezan kul
turi. Septembra letos je izdal svoj pesniški prvenec Jesenske 
trave, ob kateri je zapisal, da se za objavo literarnih del redko 
odloča, saj pisanje pojmuje in razume kot intimne trenutke 
svojega življenja. Lična zbirka zajema pesniške sklope: Roža v 
travi časa skrita, V travi cvet od slan ožgan, Šepetanja trav I. 
-XII., Spominčice. Gre za avtorsko ilustrirano knjigo v vezani 
besedi, saj so ilustracije delo Danila Muršca.

Pesniška zbirka Jesenske trave je izšla pri Založbi Pika, Zma
goslav Šalamun, s.p., ki je, s pomočjo grafične oblikovalke 
Nine Zorman, poskrbela, da so napisane Murščeve ideje izšle 
v lični, knjižno prijetno zaokroženi pesniški zbirki.

V. N., fotografija: Drago Videmšek

Obvestilo vaškega odbora Biš
Vaški odbor Biša želi ob izteku leta in prihajajočih praznikih 
vsem vaščanom Biša, kakor tudi ostalim občanom občine 
Trnovska vas prijetne božično-novoletne praznike in veli
ko dobrega v letu 2015. Obenem pa obveščamo vse kraja
ne Biša, da bo dne, 24.12. 2014 pohod z baklami. Zbirališče 
je ob 23.15 pri gasilskem domu v Bišu. Za bakle naj vsak 
poskrbi sam.
Prav tako obveščamo krajane, da bomo v mesecu januarju 
oziroma februarju na drugi redni seji pripravljali dolgoroč
ni program in program aktivnosti za leto 2015 (prireditve, 
urejanje - gramoziranje cest in podobno). Vabimo vse va
ščane, da nam pošljejo svoje predloge, želje, pripombe, da 
bomo lahko v duhu dobrega sodelovanja in zadovoljeva
nja potreb krajanov pripravili in izvedli programe ter poda
li pobude občinskemu svetu Trnovska vas. Pobude lahko 
pošljete na: elektronski naslov: vaški.odbor.bis@gmail. 
com ali po pošti na naslov predsednika vaškega odbora - 
Slavko Moharič, Biš 15a, 2254 Trnovska vas ali pa pokličete 
na tel. št. 041 333 675 Janez Čeh podpredsednik vaškega 
odbora. Seveda lahko predate vaše želje in pobude tudi 
ostalim članom vaškega odbora. Stopimo skupaj, da si na
redimo prijetno bivalno okolje in vzdušje med krajani.

Predsednik vaškega odbora Biš: Slavko Moharič
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L
Na podlagi drugega odstavka 33. člena Zakona o jav
nih financah (Uradni list RS, št. 11/11-UPB4, 110/11- 
ZDIU12, 14/13 - popr. in 101/13) in drugega odstavka 
102. člena Statuta Občine Trnovska vas (Uradni vestnik 
Občine Trnovska vas, št. 5/07) je župan Občine Trno
vska vas, dne 15. 12. 2014, sprejel

SKLEP O ZAČASNEM FINANCIRANJU
OBČINE TRNOVSKA VAS V OBDOBJU 

JANUAR-MAREC 2015

1. SPLOŠNA DOLOČBA

1. člen
(vsebina sklepa)

S tem sklepom se določa in ureja začasno financiranje 
Občine Trnovska vas (v nadaljevanju: občina) v obdo
bju od 1. januarja do 31. marca 2015 (v nadaljnjem be
sedilu: obdobje začasnega financiranja).

2. člen
(podlaga za začasno financiranje)

Začasno financiranje temelji na proračunu občine za 
leto 2014. Obseg prihodkov in drugih prejemkov ter 
odhodkov in drugih izdatkov občine je določen v 
skladu z Zakonom o javnih financah (Uradni list RS, 
št. 11/11-UPB4, 110/11-ZDIU12 in 14/13-popr.) in Od
lokom o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2014 
(Uradni vestnik občine Trnovska vas, št. 1/14 in 9/14 v 
nadaljevanju: odlok o proračunu).

2. VIŠINA IN STRUKTURA ZAČASNEGA FINANCI
RANJA 3

3. člen
(sestava proračuna in višina splošnega dela proračuna)

V obdobju začasnega financiranja se prihodki in drugi 
prejemki ter odhodki in izdatki splošnega dela prora
čuna določijo v naslednjih zneskih:

A. BILANCA PRIHODKOV IN ODHODKOV EUR
Skupina/Podskupina kontov proračun januar-marec 2015
I. SKUPAJ PRIHODKI
(70+71+72+73+74+78) 261.186,53
TEKOČI PRIHODKI (70+71) 236.402,11
70 DAVČNI PRIHODKI 223.494,76
700 Davki na dohodek in dobiček 214.422,00
703 Davki na premoženje 3.914,32
704 Domači davki na blago in storitve 5.158,44
706 Drugi davki 0,00
71 NEDAVČNI PRIHODKI 12.907,35
710 Udeležba na dobičku in dohodki od

premoženja 10.487,52
711 Takse in pristojbine 203,98
712 Globe in druge denarne kazni 0,00
713 Prihodki od prodaje blaga in storitev 0,00
714 Drugi nedavčni prihodki 2.215,85
72 KAPITALSKI PRIHODKI 0,00
720 Prihodki od prodaje osnovnih sredstev 0,00
721 Prihodki od prodaje zalog 0,00
722 Prihodki od prodaje zemljišč in

neopredmetenih sredstev 0,00
73 PREJETE DONACIJE 0,00
730 Prejete donacije iz domačih virov
0,00
731 Prejete donacije iz tujine 0,00
732 Donacije za odpravo posledic

naravnih nesreč 0,00
74 TRANSFERNI PRIHODKI 24.784,42
740 Transferni prihodki iz drugih javnofinančnih

inštitucij 17.390,67
741 Prejeta sredstva iz državnega proračuna iz sredstev

proračuna EU 7.393,75
78 PREJETA SREDSTVA IZ EVROPSKE UNIJE 0,00

H. SKUPAJ ODHODKI (40+41+42+43) 284.376,78 

40 TEKOČI ODHODKI 112.526,80
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400 Plače in drugi izdatki zaposlenim 26.227,28
401 Prispevki delodajalcev za socialno varnost 4.152,39
402 Izdatki za blago in storitve 81.973,01
403 Plačila domačih obresti 174,12
409 Rezerve 0,00
41 TEKOČI TRANSFERI 104.374,52
410 Subvencije 7.872,96
411 Transferi posameznikom in

gospodinjstvom 76.101,04
412 Transferi neprofitnim organizacijam in

ustanovam 80,70
413 Drugi tekoči domači transferi 20.319,82
414 Tekoči transferi v tujino 0,00
42 INVESTICIJSKI ODHODKI 67.475,46
420 Nakup ingradnja osnovnih sredstev 67.475,46
43 INVESTICIJSKI TRANSFERI 0,00
431 Investicijski transferi pravnim in fizičnim

osebam, ki niso proračunski uporabniki 0,00
432 Investicijski transferi proračunskim

uporabnikom 0,00
III. PRORAČUNSKI PRIMANJKLJAJ

(I.-II.) -23.190,25

B. RAČUN FINANČNIH TERJATEV IN NALOŽB EUR
Skupina/ Podskupina kontov proračun januar-marec 2015

IV. PREJETA VRAČILA DANIH POSOJIL IN
PRODAJA KAPITALSKIH DELEŽEV 
(750+751+752) 0,00

75 PREJETA VRAČILA DANIH POSOJIL IN
PRODAJA KAPITALSKIH DELEŽEV 0,00

750 Prejeta vračila danih posojil 0,00
751 Prodaja kapitalskih deležev 0,00
752 Kupnine iz naslova privatizacije 0,00

V. DANA POSOJILA IN POVEČANJE 
KAPITALSKIH DELEŽEV(440+44l+442+443) 0,00

550 Odplačila domačega dolga 12.500,00
IX. SPREMEMBA STANJA SREDSTEV NA 

RAČUNIH (I.+IV.+VII.-II.-V.-VIII.) -35.690,25
X. NETO ZADOLŽEVANJE (VII.-VHI.) -12.500,00
XI. NETO FINANCIRANJE

(VI.+VII-VIH-IX.) 23.190,25

STANJE SREDSTEV NA RAČUNIH DNE 31.12.2014
9009 Splošni sklad za drugo 500.000,00
V obdobju začasnega financiranja se lahko prejemki in 
izdatki občine povečajo za namenske prejemke in iz
datke, ki so tako opredeljeni s 43. členom ZJF oziroma 
odlokom o proračunu, če niso načrtovani v začasnem 
financiranju.

4. člen
(posebni del proračuna)

Finančni načrti neposrednih uporabnikov se določi
jo do ravni proračunskih postavk - podkontov in so 
priloga k temu sklepu ter se objavijo na spletni strani 
občine.

3. IZVRŠEVANJE ZAČASNEGA FINANCIRANJA

5. člen
(uporaba predpisov)

V obdobju začasnega financiranja se za izvrševanje za
časnega financiranja uporabljajo ZJF, pravilnik, ki ure
ja postopke za izvrševanje proračuna Republike Slove
nije, zakon, ki ureja izvrševanje proračunov Republike 
Slovenije in odlok o proračunu.

6. člen
(prevzemanje in plačevanje obveznosti)

V obdobju začasnega financiranja lahko neposredni 
uporabniki prevzemajo in plačujejo obveznosti iz istih 
proračunskih postavk kot v proračunu preteklega leta.

44 DANA POSOJILA IN POVEČANJE
KAPITALSKIH DELEŽEV 0,00

440 Dana posojila 0,00
441 Povečanje kapitalskih deležev in finančnih

naložb 0,00
442 Poraba sredstev kupnin iz naslova

privatizacije 0,00
443 Povečanje namenskega premoženja v javnih

skladih in drugih pravnih osebah javnega 
prava, ki imajo premoženje v svoji lasti 0,00

VI. PREJETA MINUS DANA POSOJILA IN 
SPREMEMEBE KAPITALSKIH DELEŽEV 
(IV.-V.) 0,00

C. RAČUN FINANCIRANJA EUR
Skupina/Podskupina kontov proračun januar-marec 2015
VII. ZADOLŽEVANJE (500 + 501) 0,00
50 ZADOLŽEVANJE 0,00
500 Domače zadolževanje 0,00
VIII. ODPLAČILADOLGA (550 + 551) 12.500,00
55 ODPLAČILA DOLGA 12.500,00

Neposredni uporabniki lahko v obdobju začasnega fi
nanciranja prevzemajo in plačujejo obveznosti v bre
me svojega finančnega načrta samo v okviru pravic 
porabe iz svojega finančnega načrta, določenega v po
sebnem delu proračuna.

Nove proračunske postavke lahko neposredni uporab
nik odpre le na podlagi 41., 43. in 44. člena ZJF.

4. OBSEG ZADOLŽEVANJA OBČINE V OBDOBJU ZA
ČASNEGA FINANCIRANJA

7. člen
(obseg zadolževanja občine)

V obdobju začasnega financiranja se občina ne bo za
dolževala.
6. KONČNA DOLOČBA

8. člen
(uveljavitev sklepa)

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Ura
dnem vestniku občine Trnovska vas, uporablja pa se
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od 1. januarja 2015 dalje.

Številka: 410 0/2014-1 s 
Trnovska vas, 15.12.2014

Občina Trnovska vas 
župan: Alojz Benko l.r.

2.
Na podlagi 61. člena Zakona o stavbnih zemljiščih (Ur. 
list SRS, št. 18/84 (32/85-popr.), 33/89 in Ur. list RS, 
št. 24/92-Odl. US, 29/95-ZPDF, 44/97-ZSZ in 101/13 
ZDavekNepr) 27/98-Odl. US, 120/06-Odl. US in 21/07- 
Odl. US) in v skladu s 56. členom Zakona o stavbnih ze
mljiščih (Ur. list RS, št. 44/97, 98/99-Odl. US, l/00-Odl. 
US, 67/02-ZV-l, 110/02-ZUreP-l (8/03-popr.) in 110/02- 
ZGO-1) ter na podlagi 7. člena Statuta Občine Trnovska 
vas (Uradni vestnik Občine Trnovska vas, št. 5/07) ter 
na podlagi 16. člena Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v občini Trnovska vas (Uradni list 
RS, št. 31/04, 126/04, 5/05 in Uradni vestnik Občine Tr
novska vas, št. 4/10) je Občinski svet Občine Trnovska 
vas na svoji 3. redni seji, dne 16. 12. 2014, sprejel

SKLEP
o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za upora
bo stavbnega zemljišča na območju Občine Trnovska vas za

leto 2015

I.
Vrednost točke za uporabo stavbnega zemljišča za leto 
2015 znaša 0,0046 evra.

II.
Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trno

vska vas, uporablja pa se od 1. 1. 2015.

Številka: 032 0/3-2/2014-5s 
Datum: 16. 12. 2014

Alojz Benko, 
Župan Občine Trnovska vas

3.
Na podlagi 17. člena Pravilnika o metodologiji za obli
kovanje cen program v vrtcih, ki izvajajo javno službo 
(Ur.l. RS, št. 97/03, 77/05, 120/05 in spremembe) in 
16. člena Statuta Občine Trnovska vas (Uradni vestnik 
Občine Trnovska vas št. 5/07) je Občinski svet Občine 
Trnovska vas na 3. redni seji, dne 16. 12. 2014 sprejel

SKLEP
O OBRAČUNAVANJU PLAČILA VRTCA V ČASU 

OTROKOVE ODSOTNOSTI ZA OTROKE IZ 
OBČINE TRNOVSKA VAS

1. člen
Kadar je otrok opravičeno odsoten, se cena programa 
za otroka zniža za stroške neporabljenih živil. Tako zni

žana cena programa je podlaga za plačilo staršev in 
plačilo razlike med ceno programa in plačilom star
šev, ki ga krije lokalna skupnost zavezanka.
Za opravičeno odsotnost se šteje odsotnost, ki jo 
starši sporočijo vrtcu oziroma vzgojiteljici ali po
močnici vzgojiteljice prvi dan otrokove odsotnosti.
V tem primeru se staršu od njegove cene programa 
odbije v ceni določeni dnevni strošek živil od tretje
ga dne dalje.
V kolikor starš vrtcu ne javi otrokove odsotnosti, se mu 
dnevni strošek živil od njegove cene ne odbije.

2. člen
V primerih nenadnih ali hudih bolezenskih stanj otro
ka, ki zahtevajo daljšo neprekinjeno odsotnost otroka 
(več kot trideset koledarskih dni), lahko starši uvelja
vljajo v vrtcu dodatno znižanje plačila s pisno vlogo in 
predložitvijo ustreznih zdravniških potrdil. Vrtec ob
računa plačilo staršev tako, da se poleg neporabljenih 
stroškov za živila zniža plačilo staršev tako, da znaša 
plačilo staršev 70% njihovega prispevka iz plačilnega 
razreda, ki jim je bil odločen z Odločbo o določitvi viši
ne plačila za program vrtca. V kolikor je odsotnost raz
porejena v dveh zaporednih mesecih, se mu odsotnost 
obračuna v vsakem mesecu ločeno glede na število dni.

3. člen
Starši otrok, za katere je Občina Trnovska vas po ve
ljavni zakonodaji dolžna kriti del cene programov vrt
ca, lahko uveljavljajo rezervacijo mesta v vrtcu zaradi 
začasnega izpisa otroka enkrat letno v obdobju od 01. 
julija do 31. avgusta in sicer za neprekinjeno odsotnost 
otroka v trajanju trideset koledarskih dni.
V času, ko je otrok začasno izpisan in se uveljavlja 
rezervacija mesta v vrtcu, plačajo starši rezervacijo v 
višini 70% prispevka iz plačilnega razreda, ki jim je 
bil določen z Odločbo o določitvi višine plačila za pro
gram vrtca, znižano za sorazmerni del stroškov nepo
rabljenih živil.
Starši so začasni izpis in hkratno rezervacijo mesta v 
vrtcu dolžni upravi vrtca napovedati najkasneje do 1. 
junija v letu.
Starši lahko uveljavljajo rezervacijo izjemoma tudi med 
letom v kolikor je vsaj 15 dni vnaprej napovedna. 
Razliko med plačilom rezervacije staršev in ekonom
sko ceno programa, znižano za sorazmerni del stro
škov živil, zagotavlja Občina Trnovska vas.

4. člen
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Ura
dnem vestniku Občine Trnovska vas.

Številka: 032 0/3-3/2014-6s 
Datum: 16. 12. 2014

Občina Trnovska vas 
Župan Alojz Benko l.r.
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KULTURNO DRUŠTVO TRNOVSKA VAS 

OBELEŽILO 110-LET DELOVANJA

Kulturno društvo Trnovska vas v letošnjem letu praznuje ča
stitljiv jubilej - 110-let svojega delovanja. Kot drugo najstarej
še društvo v kraju (za PCD Biš) je bilo ustanovljeno leta 1904 
in je s svojim dosedanjim delovanjem trajno zaznamovalo 
kulturno življenje kraja. Ob tem jubileju smo konec novembra 
v domači večnamenski dvorani pripravili prireditev, na kateri 
smo obeležili ta slavnostni dogodek.

Leta 1994 je bil ustanovljen MePZ, ki nosi ime po našem do
mačinu in velikem rojaku Jakobu Comilšaku. Zbor je zelo ak
tivno deloval v obdobju do leta 2002 in je v tem času imel šte
vilne nastope, vmes je deloval z manjšo intenziteto, znova pa 
je začel resneje ustvarjati v zadnjih treh letih. MePZ Jakoba 
Comilšaka od njegovega začetka vodi Ludvik Krajnc.

Svečane prireditve se je ob vabljenih gostih med drugim ude
ležila tudi ga. Ksenija Korenjak Kramar, poslanka državnega 
zbora in predstavnica slovenskega parlamenta v svetu Evrope. 
Osrednji nagovor je imel predsednik društva Janko Krajnc, ki 
je izpostavil najpomembnejše dogodke, sekcije in posamezni
ke, ki so zaznamovali zgodovino društva.

Na tem mestu vsekakor velja omeniti naslednje: Ustanovitelji 
društva, domačini Janez Lubec, Matija Cajzer, Jakob Čuček, 
Ciril Kos, Martin Muršec, Jože Ilešič in Franc Krajnc so bili ta
kratni bistri kmečki ljudje, ki so sledili svoji duhovni podobi, 
maternemu jeziku, ljudskem izročilu in kulturi svojega naro
da. Društvo ima pestro lokalno zgodovino, značilnosti svo
jega obdobja in osebe, ki so s svojim požrtvovalnim delom 
dali neizbrisen pečat v njegovem bogatem delovanju. Tukaj 
moram izpostaviti Dramsko sekcijo na čelu z Milico Loparnik. 
Gospa Milica Loparnik nedvomno velja za največjo kulturno 
delavko in zanesenjakinjo v zgodovini društva, kot tudi doma
čega kraja. V njenem več kot 70-letnem delovanju je okusilo 
čar gledališkega odra več generacij domačih igralcev, uprizor
jenih je bilo preko 70 premier,130 predstav, na tisoče ur vaj in 
priprav, celonočnih ročnih prepisovanj celih knjig v vloge. Na
štel sem le nekaj podatkov, ki so za današnje čase nepredsta
vljivi. Pomembno vlogo v zgodovini društva je imela knjižnica, 
ki je na različnih lokacijah delovala od ustanovitve društva pa 
do leta 1992, ko se je združila s knjižnico tukajšnje osnovne 
šole. Desetletja je veljala za osrednji vir dostopa do poljudne 
literature in brane besede.

V novejši zgodovini so društvo najbolj zaznamovale pevske 
sekcije. Še posebej velja izpostaviti skupino ljudskih pevcev, 
ki je bila ustanovljena leta 1980 in je neprekinjeno delovala do 
lanskega leta. V domačem kraju praktično ni bilo dogodka, da 
se ne bi zaslišala njihova pesem. Domače slovenske pesmi za
pete iz njihovih grl so trajno zapisane na kaseti in zgoščenki. 
Skupino je vsa leta uspešno vodil Janez Rojko.

Leta 2012 seje kot sekcija v društvu priključila ŽeVS Simfonija, 
ki je nastala leto poprej. V teh nekaj letih je skupina devetih 
pevk z marljivim delom dosegla zavidljiv kakovostni nivo in 
z ubranim ženskim petjem nedvomno soustvarja ter bogati 
kulturno delovanje kraja in širše okolice.

V društvu zadnja leta namenjamo precej časa našim mladim. 
Tako v času poletnih počitnic pripravljamo otroške ustvarjal
ne delavnice,v lanskem letu smo prvič pripravili Miklavžev ba
zar, ki ima ob igri še dobrodelno noto. Prav skrb za mlade je 
botrovala k temu, da smo lani ustanovili OPZ Nasmeh. Zbor
ček pod vodstvom Aleksandre Papež še se vedno širi, trenu
tno šteje več kot 20 mladih pevcev, tako da se za nove rodove 
pevcev v našem kraju ni bati.

Ko se ozremo na 110-letno zgodovino društva, smo na vse to 
lahko upravičeno ponosni in na ta čas lahko gledamo z veli
kim spoštovanjem in hvaležnostjo.
V pestrem in izbranem kulturnem programu, v katerem so 
sodelovale vse tri delujoče sekcije društva: MePZ Jakob Go- 
milšak, ŽeVS Simfonija in OPZ Nasmeh sta prireditev po pri
pravljenem scenariju Andreje Krajnc z izbranimi besedami in



recitali lepo povezo
vala mlada voditelja 
večera Larisa Pukšič 

no-LETNICA in Aljaž Krajnc. Pri-
KULTURNEGA DRUŠTVA reditev je dodatno 

TRNOVSKA VAS popestrila lepo pri
pravljena video pro
jekcija z izbranimi fo
tografijami iz arhiva 
društva.
Osrednji dogodek 
prireditve je bila 
predstavitev Zbor
nika, ki je bil ob tej 
priložnosti izdan in 
je v njem podrobno 
opisana zgodovina 
in posamezniki, ki so 
najbolj zaznamovali 
delovanje društva 

skozi njegovo iio-letno zgodovino. Največji del bogatega 
gradiva je napisal in pripravil nekdanji dolgoletni predsednik 
društva Karl Vurcer, sedanje delovanje je opisal zdajšnji pred
sednik društva, zanimiv in poučen zapis o domačem roja
ku, pesniku in duhovniku Jakobu Comilšaku (avtor besedila 
pesmkSlovenec sem) pa je v zborniku prispeval tukajšnji do
mačin, rojak dr. Slavko Krajnc, ki mu gre zahvala, da je kot

urednik oblikoval celotno publikacijo. Dr. Slavko Krajnc je 
zbornik tudi predstavil.

V imenu društva se je sedanji predsednik zahvalil Karlu Vur- 
cerju, ki je velik del svojega življenja posvetil kulturi v kraju, 
štiri desetletja je vodil kulturno društvo in skrbel, da je kultura 
živela in imela pomembno mesto pri naših ljudeh. Prav tako je 
aktivno sodeloval pri nastanku omenjene publikacije. 
Predstavnik JSKD izpostave Ptuj in hkrati domačin g. Danilo 
Muršec je ob tej priložnosti podelil društvu jubilejno prizna
nje območne izpostave sklada.
Ob koncu tega zapisa se v imenu d
ruštva zahvaljujem vsem nekdanjim in sedanjim aktivnim 
članom, ki ste kakor koli soustvarjali iio-letno zgodovino 
društva, mentorjem in pevcem sedaj delujočih sekcij, naši 
občini, ki nam s to prelepo dvorano nudi odlične pogoje za 
naše aktivnosti, vsem donatorjem, ki ste nam tudi ob tej pri
ložnosti velikodušno pomagali pri realizaciji jubileja in vsem, 
ki na kakršen koli način oblikujete podobo našega Kulturnega 
društva Trnovska vas.

Zahvala dr. Slavku Krajncu
Kulturno društvo Trnovska vas se iskreno zahvaljuje rojaku 
dr. Slavku Krajncu, ki je kljub mnogim delovnim obveznostim 
prevzel odgovorno vlogo urednika Zbornika.

Predsednik KD Janko Krajnc, fotografije: Tatjana Maguša

Obvestilo
Da bi 110 let dela in ustvarjanja na področju kulture v Trnovski 
vasi ostalo v pisani obliki tudi našim zanamcem, se je KD ob 
tej priložnosti odločilo izdati zbornik o delovanju društva v 
preteklem in sedanjem času.
Zbornik lahko vsi zainteresirani nabavite pri predsedniku KD 
Trnovska vas.

Naj ob tem objavimo še presenetljiva zahvala, ki kaže veličino 
človeka, enega danes največjih živečih Slovencev, pisatelja in 
akademika prof. Borisa Pahorja , ki je s svojo prisotnostjo, v 
svojem sto in enem letu, počastil našega rojaka Jakoba Go- 
milšaka , v Trstu 21. junija letos .

Trst, 25.11. 2014

Spoštovani,
prav lepa hvala za poslani Trnovski zvon s poročilom o po
membnem obisku v Trstu!
Hvaležen sem Vam, da ste me povabili na počastitev pomemb

nega rojaka. V čast mi je bilo, da sem mu tudi jaz prisostvoval. 
In to prav tukaj v mojem rojstnem mestu!
Hvala tudi za knjigo, kjer sem lahko spoznal veliko več, kot sem 
doslej vedel o Jakobu Comilšaku.

Vsekakor Vam iskreno čestitam, vse lepo pozdravljam, Vaš list 
pa bom dal v svoj arhiv!

Boris Pahor

I (»* ,. vViw* T v

“ ‘-. v 'v. ‘-/•v

- V""-*4-* ^ w"fc ’ '—ut Wv

r“***'"'»- 4* —
•. ,. l _ . t- v,; LJ. k.

de
ce

m
be

r2
01

4 
IZ

 D
EL

A
 D

R
U

ŠT
EV

 4*13,1
 15



LOVCI TRNOVSKE VASI

Lovska družina Trnovska vas je bila ustanovljena pred 69 leti.
V tem obdobju se je lovska družina kot vse druge organiza
cije v občini razvijala po danih možnostih. Skozi ta čas so ak
tivnosti v glavnem tekle na področju društvenega življenja, 
gradnje lovskega doma, vzdrževanja doma in okolice, naku
pa zemljišč za krmne njive, gojitve divjadi, lova ter strelsko 
tekmovalne dejavnosti v streljanju na glinaste golobe, kjer so 
in še danes naši najboljši strelci promovirajo našo družino in 
občino širom po državi. Tudi v letu 2014 smo organizirali med- 
družinsko strelsko tekmovanje v streljanju na glinaste golobe 
z zračno puško. Izvedli smo tudi strelsko tekmovanje za pokal 
občine. Ob tej priliki smo povabili vse občanke in občane na 
srečanje na strelišču, kjer smo jih pogostili. Takšna srečanja z 
občani bomo organizirali tudi v bodoče. V mesecu novembru 
smo organizirali veliko lovsko srečanje in tekmovanje z lov
ci sosednjih lovskih družin. Vsako leto pa se že tradicionalno 
srečamo s prijateljsko sosedno Lovsko družino Destrnik. To 
srečanje so letos pripravili lovci Destrnika, v naravi na travni
ku med Ločičem in Desenci.
Kot vsako leto smo člani lovske družine dali precejšni pouda
rek krmljenju in vzgoji divjadi.
Če se ozremo malo v davnino, lov je bil v svetu sprva dejav
nost za zagotovitev človekovih potreb prehrane in oblačil.
V poznejšem obdobju je lovska pravica pripadala prosveti in 
cerkvi, ki jima je lov pomenil sprostitev in zabavo. Kasneje pa 
je lov predstavljal prestižno in zabavno dejavnost, ki je prešla 
tudi v pomembno gospodarsko in športno dejavnost.
V Sloveniji divjad danes pripada državi, mi lahko z njo le opra
vljamo po smernicah za gojitev divjadi in po strokovno pri
pravljenih lovsko gospodarskih načrtih iz strani zavoda za 
gozdove. V današnjem času je lov na Slovenskem v funkciji

ohranjanja ekološkega in biološkega ravnotežja v naravi ter 
prizadevanja lovske organizacije za varstvo in ohranjanje pro- 
stoživečih divjih živali, to se pravi da smo lovci danes usmer
jeni predvsem k ohranjanju narave in gojitvi v njej živečih 
divjadi, zavedajoč, da tam, kjer je narava okrnjena in v njej ni 
pogojev za življenje živali, tam tudi ni pogojev za preživetje 
človeka. To pomeni, da smo za ohranjanje narave dolžni skr
beti vsi, da s tem zagotovimo življenjske pogoje nam in našim 
zanamcem.

Spoštovane občanke in občani, leto 2014 se počasi 

izteka, leto, ki je bilo delovno, polno lepih trenutkov 

pa tudi težjih preizkušenj. Lovci Trnovske vasi se vam 

zahvaljujemo za strpno sodelovanje v tem letu, z željo, 

da bi bilo leto 2015 za vse uspešno. Želimo vam mnogo 

uspehov, zadovoljstva in sreče v novem letu 2015. 

Istočasno pa vsem občanom želimo lepe in vesele 

božične ter novoletne praznike.

Tajnik LD Trnovska vas: 
Alojz Fekonja 

Slike Miran Arnuga

S prostovoljnim delom do 
lepšega izgleda kraja

V Bišečkem Vrhu so se tudi letos odločili izkoristiti akcijo 
Evro na evro. Kot vsako leto smo tudi letos ta denar vloži
li v obnovo infrastrukture (gramoziranje cest in polaganje 
kanalet v obcestnih jarkih). Pri polaganju so sodelovali Jože 
Polanec, Ivan Čeh, Peter Kos in Dušan Muršec. Povedali so, 
da se da s tako akcijo veliko narediti, če je le volja, ne pa 
da samo gledaš, kaj bo kdo storil, za to pa sam nič ne nare
diš. Dokazali so, da drži star slovenski rek: »V slogi je moč.« 
Zahvaljujejo se vsem, ki so prostovoljno prispevali svoje pri
spevke in tudi tako pomagali pri urejanju infrastrukture v Bi
šečkem Vrhu. Posebej pa se zahvaljujejo tudi Občini Trnovska 
vas, da je prisluhnila tudi kakšni dodatni želji.

Valentina Muršec



Iz dela turističnega društva Trnovska vas
3. Viteški tabor v Starem gradu Kostajnice - HRVAŠKA 
KOSTAJNICA -11. in 12. oktobra

Iz Trnovske vasi smo se odpravili zgodaj zjutraj proti Sisku, 
do Hrvaške Kostajnice. Vozili smo se skozi vasi, ki so bile ta
kšne, kot bi se tam ustavil čas -hiše še lesene. Ko smo pri
speli v Kostajnico, nas je tam že čakal naš gostitelj Tihomir in 
po kratkih napotkih, smo se že tlačili v srednjeveška oblačila 
kar na obrežju Une. Potem pa smo odšli na grajsko dvorišče, 
kjer smo postavili »štant«. V Kostajnici imajo praznik kosta
nja, kjer se je odvijalo tekmovanje za najboljši pečeni kostanj. 
Zvečer smo se odpravili v mesto, kjer je stal glavni oder in 
zvok iz šotora nas je zvabil vanj, kjer smo doživeli res pravi 
koncert z violino, kar nas je poneslo v oblake. Naslednji dan 
smo se sprehodili do lokostrelcev zunaj obzidja na travniku, 
kjer se je zaključevalo državno prvenstvo, potem pa še čez 
mejo v Bosno na dobre čevape. Po prihodu na obzidje, nas je 
pričakala grajska gospoda. Prišel je tudi predsednik Hrvaške, 
Josipovič, s katerim smo se rokovali in fotografirali, čeprav je 
okrog njega vrvelo varnostnikov. Kar prehitro sta se ta dva 
dneva preobrnila v pozno popoldne in posloviti smo se mo
rali, saj nas je čakala kar dolga pot domov. Gostitelj Tihomir 
nam je podaril vrečo kostanja, izmenjali smo darila in že smo 
se poslovili, ura je bila 17, a zunaj je bilo še 30 stopinj. Domov, 
v Trnovsko vas smo prispeli okoli 20.20.
Naši občutki glede izleta v Kostajnico so bili zelo pozitivni, 
zato smo obljubili, da se še vrnemo.

OD KLET/ DO KLET/ PROT/ SVETEMU MARTINU - 8.11.2014
Ker nam je lani projekt Od kleti do kleti lepo uspel, smo se 
odločili, da ga tudi letos ponovimo. Kot lansko leto, je bilo 
tudi letos dopoldne deževno, ker pa so bile gibanice pečene, 
vsem gostiteljem pa smo obljubili, da pridemo v vsakem vre
menu, smo se ob 12. uri zbrali pred večnamensko dvorano v

Trnovski vasi. Letos nas je bilo že več. Tako, da bi se zahvalila 
vsem udeležencem pohoda, da jih ni zmotil niti dež, ki pa je 
po slabih 15 minutah hoje ponehal. Prva klet, ki smo jo obiska
li, je bila pri gospodarjih Ivanu in Zlatki Hrga v Bišečkem Vrhu. 
Prav lepo so nas pogostili. Nato smo krenili proti kleti Jožeka 
Čučeka v Bišečkem Vrhu. Tudi tam se nam je klet odprla in 
kar predolgo smo se zadržali, ob vsej »tunki« in dobrotah, ki 
nam jih je pripravil. Nato smo se odpravili proti sosednji fari 
Destrnik. Obiskali smo klet našega vaščana Sandija Bezjaka. 
Poskrbel je, da smo se posladkali in z moštom okrepčali.
Nato nas je pot peljala v županovo klet, kjer sta Peter in Fran
ci pripravila kislo juho ter spekla kostanje. V sobi sta zakurila, 
da smo se lahko ogreli. Ob vseh dobrotah smo igrali karte in 
čas je kar prehitro minil in že smo se odpravili proti domu. Pot 
, ki smo jo prehodili ni bila skopa, kar lepo smo se razgibali. 
Hvala vsem, ki so kakorkoli pripomogli k temu, da smo preži
veli tako lep popoldan, z neko zgodbo, ki smo si jo zamislili, 
da se pred praznikom sv. Martina odpravimo proti njemu, da 
nam čim prej da rujno vince.

TEKMOVANJE V KARTANJU - ŠNOPS
27.12. 2014, ob 18. uri, prirejamo zaključek dela TD Trnovska 
vas, s tekmovanjem v kartanju.
Vse zainteresirane vabimo, da se prijavite 041 835 232.

V TURI STIČNEM DRUŠTVU Sl ŽELIMO, DA BI V LETU 2015 DOBRO IN 
USPEŠNO VODI LITO, KAR Sl BOMO ZADALI, KAR ŽELIMO TUDI VAM, 

ZATO VESEL BOŽIČ TER SREČNO NOVO LETO 2015.

Predsednica TD Trnovska vas: 
Metka N edel ko

Srečkove jaslice
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ŠPORTNI OKTOBER 2014
V okviru občinskega praznika in športnega oktobra je Špor
tno društvo Kenguru tudi v letošnjem letu organiziralo razne 
- spodaj opisane prireditve.
• Kolesarjenje po vaseh (4.10. 2014, organizator Vid Murko)
• Paintball (org. Aleksander Majcen)
• Tek po vaseh Občine Trnovska vas (12.10. 2014, org. Boris 
Pukšič)
• Poker (24.10. 2014, org. Žan Majerič)
• Turnir v odbojki (26.10. 2014, org. Aleksander Potrč)
• Fifa turnir (30.10. 2014, org. Sašo Arnuga)

KOLESARJENJE PO VASEH

Pozdravljen Vid. V oktobru si organiziral kolesarjenje po va
seh. To je bila prva prireditev v sklopu športnega oktobra. 
Kako si zasnoval potek kolesarjenja? Kaj vse je bilo potrebno 
organizirati? Ti je pri organizaciji kdo pomagal?
Vid: Kolesarjenje sem zasnoval tako, da je bilo primerno za 
vse tipe kolesarjev in generacij. Pred dogodkom sem večino 
stvari organiziral sam, na dan dogodka pa so mi pomagali pri
jatelji.
Kje ste pričeli s kolesarjenjem in kako je nadalje potekala 
vaša pot? Zakaj si izbral takšno pot?
Vid: Start in cilj je bil na parkirišču pred igriščem v Trnovski 
vasi. Tako letos kot tudi lani smo imeli dve kolesarski trasi. 
Krajša je bila dolga 10 km, daljša pa 37 km. Pot se je pričela na 
igrišču, nadaljevala skozi »Trnovce« in se nato pred gostilno 
Čača ločila na kratki in dolgi maraton. Krajšega so udeleženci 
odpeljali po poteh Občine Trnovska vas, daljši pa se je nada
ljeval po vaseh izven naše občine.
Koliko kolesarjev/kolesark se je udeležilo prireditve? Koliko 
časa so najhitrejši potrebovali do cilja?
Vid: Letos nismo imeli pretirane sreče z vremenom, tako da 
se je dogodka udeležilo le 20 kolesarjev/kolesark. V prihodnje 
jih zagotovo pričakujem več. Časa nismo merili, ker je naš ma
raton potekal bolj v sproščenem in ne toliko tekmovalnem 
duhu.
Kaj so prejeli najhitrejši kolesarji? S čim ste pogostili ostale 
kolesarje? Kako si zadovoljen z obiskom?
Vid: Podelili smo praktične nagrade za najmlajšega in najsta
rejšega udeleženca. Letos sta to bili Iva Vertič (najmlajša) in 
Vera Kovačevič (najstarejša). Ostale kolesarje smo pogostili z 
narezkom in osvežilno pijačo. Obisk bi lahko bil boljši, vendar 
nam je letos spet zagodlo vreme, prihodnje leto pričakujem 
številnejši obisk.
Kako se Športno društvo Kenguru udejstvuje na področju 
kolesarjenja?
Vid: Mislim, da se ŠD Kenguru dobro udejstvuje na področju

kolesarjenja. Letos in tudi prejšnje leto smo prekolesarili do 
Kopra in mislim, da bo to postalo tradicionalno. V prihodnjem 
letu nameravamo organizirati več krajših izletov in tudi nekaj 
daljših, tako da bodo vsi prišli na svoj račun.
S kolesarjenjem se ukvarjaš tudi sam. Koliko kilometrov je 
v letošnjem letu pokazal tvoj števec? Kam vse si se odpeljal 
v letošnjem letu? Kam si se peljal najdlje? Kakšne priprave 
so potrebne, da je telo fizično zmožno dolgega kolesarjenja? 
Vid: Letos sem bil kar priden, kar se tiče kolesarjenja, saj sem 
naredil približno 5500 km.
S ŠD Kenguru smo bili v Kopru, z KD Selce pa smo bili v Puli, 
Splitu, okoli Pohorja, po severni Sloveniji do Kopra in v Be
ogradu. Najdaljša pot je bila v Split, ki je merila kar 550 km. 
Za takšne podvige je potrebno imeti kar nekaj kilometrov za 
seboj, tako da zdržijo noge in zadnjica.

PAINTBALL

Pozdravljen Aleksander. V sklopu društva se največ ukvarjaš 
s paintball sekcijo. Nam jo lahko na kratko predstaviš? 
Aleksander: Paintball sekcija je relativno mlada sekcija v sklo
pu društva, ki obstaja 2 leti. Imamo 10 rednih članov in smo 
vedno odprti za nove člane. Letos smo se tudi prvič udeležili 
tekmovanja, ki je potekalo na Ptuju.
V sklopu športnega oktobra je bil paintball tudi ena izmed 
načrtovanih prireditev, ki pa je zaradi težav žal odpadla. Kaj 
vse potrebuje »strelec«, da lahko sodeluje pri tej adrenalin
ski igri in koliko opreme imate trenutno na zalogi? 
Aleksander: Strelec potrebuje minimalno marker (puško), 
masko, primerno obutev ter oblačila. Trenutno imamo na za
logi 2 društvena markerja, 9 članov pa nas ima svojo opremo, 
ki smo jo tudi pripravljeni posoditi skupinam, ki se imajo željo 
markirati.
Kaj vam povzroča največ težav? Kaj bi kot sekcija trenutno 
najbolj potrebovali?
Aleksander: Trenutno nam največ težav povzroča prostor za 
markiranje, saj je prejšnji poligon v večini zaseden, zaradi če
sar športa ne moremo izvajati v tolikšni meri, kot bi si želeli. 
Kakšne načrte imaš za naslednje leto?
Aleksander: V načrtu imamo pridobiti prostor, na katerem 
bi lahko izvajali ta šport nemoteno. Pri iskanju prostora nam 
zelo pomaga tudi občina.

TEK PO VASEH OBČINE 
TRNOVSKA VAS

Kenguruji ste v sklopu športnega oktobra tudi tekli po va
seh. Kako to, da si se odločil za organizacijo teka in kakšna



pričakovanja si imel?
Boris: Tek po vaseh občine Trnovska vas je športno družbe
na prireditev, ki ima tradicijo daljšo od desetletja in smo ga 
v letošnjem letu organizirali 13. leto po vrsti. Prva tekaška 
prireditev je bila organizirana leta 2002 v sklopu takratnega 
občinskega praznika. V tistem času so tudi nastajali zametki 
Športnega društva Kenguru, ki je bilo ustanovljeno 11. decem
bra 2002.
Visoki start teka se je pričel pred občino v Trnovski vasi. Ko
liko tekačev je krenilo na »progo«? Kakšna pot jih je čakala? 
Kako dolga je bila krajša/daljša pot?
Boris: Letošnji Tek po vaseh je počastilo 42 tekačev in tekačic, 
ki so se podali na progo, ki je v dolžino merila 10 km ali 4,5 km. 
Tekaške proge so bile zasnovane tako, da so tekačem omo
gočile najbolj varno, razgibano in s tem zanimivo pot. Teka
či, ki so prišli v Trnovsko vas iz Ptuja, Destrnika, Vitomarcev, 
Sv. Trojice, Lenarta in so se pomešali med domače tekače, so 
tako imeli možnost, da se med tekom razgledajo po vseh 7 
vaseh Občine Trnovska vas. Tekači so med tekom premagali 
104 višinske metre, s tem, ko so se iz najnižje ležeče vasi v ob
čini (Biš) povzpeli na najvišje ležečo (Bišečki Vrh), s katere so 
se nato spustili v center Trnovske vasi čez štartno ciljno črto. 
Kje je bil končni cilj? S čim ste na ciljni ravnini pričakali tekače? 
Kateri tekači so bili najboljši in kakšen je bil njihov čas? 
Boris: Tekaška proga je bila krožna, s startom in ciljem pred 
občinsko stavbo v Trnovski vasi. Na progo se je podala skupi
na udeleženih tekačev sočasno, v prve vrste pa so se postavili 
tisti, ki so si zastavili pot preteči v najkrajšem času in po mo
žnosti osvojiti katero od prvih treh mest v posamezni kate
goriji, kar bi jim prineslo spominsko medaljo. V tekaške vrste 
so se postavili tudi tekači OŠ Destrnik-Trnovska vas, ki so tek
movali v kategoriji OŠ, prav tako na 4,5 km. Najboljši čas na 10 
km progi je med moškimi dosegel Žiga Momel (46 min 48 s), 
sledila sta mu Boštjan Kostanjevec (48 min 08 s) in Žiga Vol- 
gemut (50 min 15 s). Zmagovalka ženske kategorije na 10 km 
je bila edina predstavnica ženskega spola Karmen Hercog (1 h 
1 min). Na 4,5 km progi je najboljši čas med ženskami dosegla 
Ines Švare (29 min 6 s), ki sta ji sledili Larisa Pukšič (30 min 46 
s) in Zdenka Murko (40 min 20 s). Med moškimi je na 4,5 km 
progi slavil zmago Primož Prigl (22 min 20 s), ki sta mu sledila 
Benjamin Kuhar (24 min 19 s) in Ivan Štebih (26 min 15 s). V 
kategoriji OŠ je zmago na 4,5 km dosegel Sašo Petek (27 min 
37 s), ki sta mu sledila Jernej Čeh (29 min) in Domen Klobasa 
(30 min 07 s).
S čim bi prireditev še lahko izboljšal?
Boris: V Trnovsko vas smo vabili tekače od blizu in daleč s slo
ganom »Obišči Trnovsko vas, teči po Slovenskih goricah.« Pri
reditev je bila dobro obiskana, k čemur je morda doprinesel 
tudi slogan letošnjega teka po vaseh, zato sem mnenja, da bi 
v prihodnje lahko prireditev izkoristili tudi s turističnega vidi

ka s tem, ko bi najboljšim tekmovalcem za nagrado ob meda
ljah podelili izdelke domačih kmetij s primerno promocijsko 
embalažo in s tem na enostaven način poskrbeli za promocijo 
Občine Trnovska vas.
V prihodnjem letu bi lahko dodali še kakšno prireditev v 
sklopu teka, na primer Kenguru teče 100 km. Na tak način bi 
spodbudili občane (in druge), da bi se več gibali. Kaj meniš o 
tem predlogu?
Boris: Ideja je nadvse zanimiva in verjetno jo bomo že v pri
hodnjem letu uvedli. V prihodnje si želimo, da bi tekaška pri
reditev še rastla in bi z njo spreminjali zavedanje ljudi o po
membnosti športnega udejstvovanja in gibanja, ki na najboljši 
možen način vplivata na kakovost zdravja vsakega izmed nas.

POKER

Pozdravljen Žan. V letošnjem letu si prvič organiziral turnir v 
pokru. Kako je potekala organizacija in obveščanje? Kaj ti je 
predstavljalo največjo težavo?
Žan: Za pomoč sem si že vnaprej rezerviral par »pomagačev«, 
ki so mi pomagali pripravljati vse potrebno v dvorani. Orga
niziral sem približen potek dneva, na dan dogodka pa sem 
še natančno razdelil naloge, ki so bile potrebne za uspešno 
izpeljavo turnirja. Na začetku je bilo nekaj težav zaradi štetja 
velikega števila žetonov, žetonov je namreč ogromno, vsem 
igralcem pa je bilo potrebno razdeliti enako število žetonov. 
Zaradi tega se je čas začetka igre malo prestavil, ampak so 
igralci večinoma mirno sprejeli čakanje.
Poker je že zelo znana prireditev, ki se je običajno udeleži 
kar veliko število tekmovalcev. Predvidevam, da je bilo tudi 
letos tako. Koliko jih je bilo in od kod vse so prišli?
Žan: Letos je bilo 52 igralcev, kar je nekoliko manj kot lansko 
leto. Obiskanost žal ni več tako visoka, kot je bila v začetnih 
letih. Igralci večinoma prihajajo iz okolice Trnovske vasi in iz 
oddaljenosti cca 20 km, večinoma v smeri Ptuj in Dornava, ne
koliko manj pa iz smeri Lenart.
Glede na to, da je tekmovalcev veliko, potrebujete tudi ve
liko število žetonov. Kako poskrbite za zadostno količino 
žetonov?
Žan: Tudi to leto nam je v pomoč pri posojilu žetonov prisko
čilo »Društvo mladih Vitomarci (DMV)«. Slednji imajo v lasti 
večje število žetonov, ki so jih rade volje posodili za nekaj pro
stih mest. Še enkrat se jim zahvaljujem.
Kolikor mi je znano, obstaja več različic pokra. Katera različi
ca igre se je igrala in zakaj prav ta?
Žan: Igrala se je različica Texas Hold’em. V tej igri ima vsak 
igralec 2 karti, diler pa odkriva karte, katere povežeš s svojimi 
ter upaš in iščeš na čim boljšo kombinacijo, da lahko prema
gaš nasprotnika. Pri tem pa je pomembno, da ostaneš hladen de
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ali pa s svojim »pokerface« zmedeš nasprotnika.
Kateri igralci so bili najuspešnejši in kaj so prejeli?
Žan: Nagradni sklad je bil sestavljen iz celotne prijavnine, ad- 
donov (dodatek k svojim žetonom) in delno iz rebuyov (po
noven vstop v igro, v primeru da izpadeš). Igralci do 6. mesta 
so prejeli denarne nagrade. Največje seveda dobil zmagova
lec Uroš Verlič, drugi je bil Žan Sitar, tretji pa Matej Kramber
ger.

TURNIR V ODBOJKI

D

Sandi, v letošnjem letu si prevzel organizacijo turnirja v od
bojki. Zakaj ravno odbojka? Se tudi sam ukvarjaš z igranjem 
odbojke?
Aleksander: Pozdravljeni! Ja, res je. Vesel sem, da sem lahko 
tudi v Trnovski vasi organiziral turnir v odbojki in da je ude
ležba pokazala, da je tudi v tej občini odbojka “živ” šport. Za 
dobro organizacijo gredo zasluge tudi vsem aktivnim članom 
ŠD Kenguru. Odbojka je šport za vse generacije in zelo atrak
tiven šport, še posebej, ko jo igrajo ženske. Primerna je pred
vsem zato, ker je malo poškodb v primerjavi z drugimi športi 
z žogo. Sam se aktivno ukvarjam z odbojko že skoraj 10 let. 
Trenutno igram za ekipo Pravne fakultete v univerzitetnem 
prvenstvu Univerze Ljubljana. Ko pa pridem domov, pa redno 
obiskujem tudi termin odbojke v športni dvorani na Destrni
ku. Termini odbojke, ki so namenjeni vsem članom pristojne
ga športnega društva so na Destrniku ob torkih in petkih ob 
19.30 in v Trnovski vasi ob četrtkih ob 20.00. Vabljeni, da se 
tudi sami pobliže spoznate z odbojko in preživite športno uri
co v krogu prijateljev.
Kje je potekal turnir? Koliko ekip se je prijavilo na tekmovanje? 
Koliko članov je sestavljala ekipa? Kakšna pravila so čakala 
naše tekmovalce? Si tudi sam sodeloval pri kateri izmed ekip? 
Aleksander: Turnir je potekal v športni dvorani OŠ Trnovska 
vas, za kar se zahvaljujem Občini Trnovska vas, da nam je 
omogočila uporabo prostorov. Prijavljenih je bilo kar 9 ekip, 
ki so bile sestavljene iz 4 članov. Dvoranska odbojka se sicer 
igra s šestimi igralci v ekipi, ampak smo naredili izjemo in s 
tem dosegli aktivnejšo in tudi atraktivnejšo igro. Igrali smo 
po uradno veljavnih pravilih dvoranske odbojke, razen s prej 
omenjeno izjemo (4 igralci). V predtekmovanju smo igrali na 
dva dobljena niza do 15, polfinalno in finalno tekmo pa smo 
igrali na dva dobljena niza do 25. Tudi sam se sodeloval kot 
igralec, in sicer pri ekipi Vrbenske burke Športnega društva 
Destrnik.
Katere ekipe so se najbolje odrezale? S čim jih je društvo na
gradilo?
Aleksander: Pohvaliti morem vse sodelujoče ekipe, saj so pri

kazali kvalitetno igro, fair play in športen duh, ki je vladal sko
zi celoten dan. Seveda se je proti zaključku tekmovanja kvali
teta igre dvigovala in finalna tekma je bila prava odbojkarska 
poslastica. Ekipi KPŠ in Vrbenske Burkle (ŠD Destrnik) sta z 
nekaj izjemnimi akcijami pokazali, da sta zasluženo v finalu. 
Po močnem boju je zmagala ptujska ekipa KPŠ, drugo mesto 
je zasedla ekipa Vrbenske burkle, tretje mesto pa je pripada
lo ekipi Ines in zverinice. Te tri ekipe so bile tudi nagrajene 
s pokali in simboličnimi nagradami. Za vse udeležence pa je 
bilo poskrbljeno glede hrane in pijače.
Aleksander: Želel bi še izkoristit to priložnost in vas ob tem 
povabiti na Valentinov turnir v odbojki, ki bo v soboto, 14. Fe
bruarja 2015, na Destrniku. Prej pa srečen božič in športno ter 
zdravo novo leto 2015. Lep pozdrav in na odboj!

Za zaključek športnega oktobra je potekal še Fifa turnir. 
Nam lahko najprej opišeš kaj sploh Fifa turnir je?
Sašo: Predvidevam, da veliko bralcev ne ve, kaj Fifa sploh je, 
zato bom najprej povedal nekaj o tem. Fifa je priljubljena vi
deoigra, simulacija nogometa, kjer lahko s pomočjo poseb
nega »kontrolerja« igraš nogomet na računalniku ali igralni 
konzoli, s katerim koli nogometnim klubom. Fifa tunir pa je 
tekmovanje, v katerem smo se pomerili v igranju te igre.
Kaj vse je zajemala organizacija turnirja? Kdaj se je turnir pri
čel? Koliko fifa navdušencem se je udeležilo turnirja? So se 
turnirja udeležili tudi tekmovalci iz drugih občin?
Sašo: Organizacija je zajemala oglaševanje dogodka, pripravo 
dvorane, prijavo tekmovalcev in na koncu izvedbo turnirja. 
Vnaprej smo se dogovorili, kako bo tekmovanje potekalo, 
zato je vse potekalo brez težav. Prijavilo se je 36 tekmoval
cev, med katerimi jih je bilo veliko tudi iz drugih občin.
Kako je potekalo tekmovanje in kako dolgo je trajalo? Kdo se je 
najbolje odrezal? Kaj je društvo podelilo najboljšim igralcem? 
Sašo: Turnir je potekal po sistemu turnirja Lige prvakov. Na 
začetku je vsak tekmovalec žrebal, s katerim klubom bo 
igral in v kateri skupini bo začel tekmovanje. Bilo je 8 skupin, 
v katerih je bilo po 4 ali 5 tekmovalcev. Iz skupine sta se v 
nadaljnje tekmovanje uvrstila 2 najboljša, v nadaljevanju pa 
je tekmovanje potekalo na izpadanje, vse do finala. Turnirje 
potekal od 19. do 2. ure zjutraj, zmagal pa je domačin, Matjaž 
Pukšič. Nagrade so dobili prvi trije, in sicer določeno vsoto 
denarja od začetne prijavnine na turnir.
Kako si zadovoljen z izpeljavo turnirja, bi kaj spremenil? 
Sašo: Z izvedbo turnirja sem zelo zadovoljen, saj je vse pote
kalo tako, kot smo si zamislili, tekmovalcev pa je bilo celo več, 
kot smo pričakovali. Se že veselim Fifa turnirja v letu 2015!

Dušanka Škamlec



DRUŠTVO UPOKOJENCEV TRNOVSKA VAS
Spet je napočil čas, ko je potrebno opraviti analizo za opra
vljeno delo v letu 2014.
V Društvo upokojencev Trnovska vas smo v mesecu marcu 
najprej izpeljali občni zbor društva, kjer smo po štirih letih po
novno izvolili novo vodstvo s štiriletnim mandatom, z izjemo 
predsednika društva, ki se mu je mandat podaljšal samo za 
dobo enega leta.
Aprila smo upokojenci sodelovali pri čistilni akciji, ki jo je or
ganizirala Občina Trnovska vas. Pričeli smo tudi z izvajanjem 
naše športne panoge, to je viseče kegljanje, kar smo izvajali 
vse do konca oktobra.
Letošnje poletje nam zaradi vremenskih razmer ni bilo najbolj 
naklonjeno, ampak smo kljub temu kegljali 14-krat.
V juniju smo organizirali dve krajši predavanji na temo impul
zno magnetna terapija. Julija smo se odpeljali na enodnevni 
izlet - v naravo po Ljubljanici, obiskali smo pa tudi cerkev v 
Črni vasi na Ljubljanskem barju, ki jo je zasnoval znani arhi
tekt Plečnik iz Ljubljane.
Oktobra je pevska skupina VESELI TRNOVČANI v sklopu

SREČNO, SREČA

Srečno, za tisto srečo, 
ki nekje čaka na vas, 
za drobno in malo večjo, 
ki zaboli, ko trči v vas.

Srečno, za tisoče srečic, 
srečenosnih svetlih kometov, 
za bližnja srečanja z nami 
v orbitah srečnih planetov.

(Bina Štampe Žmavc)

OTROCI, UČENCI, DELAVCI 
JVIZ OŠ DESTRNIK-TRNOVSKA VAS

občinskega praznika Občine Trnovska vas organizirala svo
jo šesto pevsko revijo pod naslovom LEPO JE PREPEVATI S 
PRIJATELJI, kjer je nastopilo petnajst skupin iz drugih občin. 
Upokojenci smo sodelovali tudi pri postavitvi šotora pred 
večnamensko dvorano, ki je bil namenjen za kulturno prire
ditev.

V maju sta praznovala svojo petdeseto obletnico skupnega 
življenja naša člana, Nežika in Martin Čeh iz Ločiča. V zakon
skem življenju so tudi vzponi in padci, je ljubezen in spošto
vanje do ljubljene osebe, katera ti to ljubezen vrača, bodisi v 
dobrem ali slabem. Tega sta se v teh letih skupnega življenja 
zavedala tudi naša slavljenca. Zato vama, spoštovana zlato- 
poročenca, ob tem jubilejnem prazniku iskreno čestitamo in 
vama zaželimo še na mnoga zdrava ter srečna leta.
Ob koncu leta 2014 še mi preostane samo to, da se vsem 
članicam in članom društva, posebej še članom upravnega 
odbora, zahvalim za svojo požrtvovalnost in delovanje v dru
štvu. Vloženega je bilo precej truda in dela ter dobre volje, da 
so se naše aktivnosti lahko izvajale. HVALA!
Vsem občankam in občanom pa zaželim vesele božične pra
znike, v novem letu, ki prihaja pa veliko sreče in osebnega 
zadovoljstva.

Predsednik DU Trnovska vas, 
Srečko Pukšič

POVALJAJTE SE V SNEG,
SKRIJTE SNEŽINKO V SVOJIH DLANEH,
POŠLJITE SVOJE ŽELJE MED ZVEZDE
IN NARIŠITE NASMEH NA OBRAZ VAM DRAGIH LJUDI
-VSETO POČNITE TE PRAZNIČNE DNI!

Za vrtec Trnovska vas: Saška Pukšič
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§ Prazen dom je in dvorišče, 
zaman oko te naše išče...

ZAHVALA

Ob prerani in boleči izgubi dragega 
moža, očeta, dedka in pradedka

ERNESTA KRAMBERGERJA
(1943-2014)

iz Bišečkega Vrha 25,

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali cvetje, sveče, za svete maše in druge name
ne, nam pa izrekli sožalja.
Zahvala g. župniku za opravljen pogrebni obred. Hvala go
vornici in molivki Danici Elbi, pogrebnemu podjetju Jančič 
za opravljene pogrebne storitve. Hvala zastavonoši, sve- 
čarju in noscu križa. Zahvala tudi podjetju IBP Lenart za 
darovane sveče in vsem sodelavkam ter sodelavcem, ki so 
nam izrekli sožalje.

Žalujoči:
žena Marija, hčerka Marija, hčerka Kristina, zet Srečko, 
vnuk Sandi s Sabino, vnukinja Danijela z Andrejem in 

pravnukinja Glorija

Vse na svetu mine, 
vse se spremeni, 
le spomin na vaju
ostaja in živi.

SPOMIN

Terezija Pukšič Franc Pukšič
6.10.1926-12. 8.1994 8.11.1961-24.12.1994

Letos mineva 20 dolgih let, odkar sta me zapustila draga 
mama in brat. Tiho tečejo leta življenja naprej. Vsako leto 
pride nova pomlad, prinaša novo življenje in upanje. A no
bena pomlad vaju ne prinese več nazaj, le z menoj zajoče, 
ko v bolečini prebudim se v tišino jutra.
Hvala vsem, ki se ju z lepimi mislimi spominjate, postojite 
ob njunem grobu in jima prižigate sveče v spomin ter za
hvalo.

Vajin Milan

J
r

Jaz pa, jaz pa hodim sam, 
lepše dneve premišljujem 
in ker tebe več ne čujem, 
več smejati se ne znam 
(D. Kette)

f

In jaz živim še v ljubljenih osebah 
in predmetih,
kakorživeli oni so z menoj v 
minulih letih; 
saj smrt, čeprav izniči vse, 
kar nas na zemljo veže, 
do src globin in do 
ljubezni njena moč ne seže.

SPOMIN

12. januarja bo minilo žalostno leto odkar nas je v mesecu 
januarju zapustila naša draga

ANTONIJA POTRČ
iz Biša 54

Hvala ti, da smo smeli biti del tvojega življenja. Čas ne 
more izbrisati bolečine in spominov na lepe trenutke, ki 
smo jih doživeli s teboj.

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu in jo ohranjate 
v lepem spominu.

Žalujoči vsi njeni, ki jo pogrešajo

Oktobra je minilo dve leti, odkar nas je zapustila draga 
mama

Ivana Simonič
iz Trnovske vasi 21.

Vse je ostalo, kakor je bilo, ostaja naša znamenita domači
ja, le tvoja podoba iz hišnega praga je izginila.
Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu in jo ohranjate 
v lepem spominu.

Vsi, ki smo te imeli radi in te pogrešamo: 
sin Stanko in hčerka Katarina z družinama



Veliko veselje bil je tvoj vinograd, 
ki urejal si ga tako rad.
Zdaj ni te več v gorici, ne v hiši, 
nič več glas se tvoj ne sliši.
Ostala je le sled tvojih žuljavih rok, 
a ti šel si od tod.
Tvoj dih je zastal, 
v naših srcih boš večno ostal.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta, dedka, pra
dedka, tasta, brata, svaka in strica

IGNACA ŠTEBIHA
Sovjak, Trnovska vas 
30.7.1934-30. 9. 2014

r

Cie/ zemlja si je vzela, kar je njeno. 
A kar ni njeno, nam ne more vzeti. 
In to, kar je neskončno dragoceno, 
je večno in nikdar ne more umreti. 
(S. Makarovič)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame, babice in prababice

BARBARE RAJŠP
Trnovska vas 64 

1.12.1944-13.12. 2014

izrekamo iskreno zahvalo vsem, ki ste ga pospremili na 
njegovi zadnji poti, darovali cvetje in sveče; izrekli sožalja 
in darovali za svete maše.
Zahvaljujemo se tudi pogrebnemu podjetju Almaja, doma
čemu župniku Francu Mlakarju, somašniku Ivanu Kranjcu 
in diakonu Janezu Kurniku za opravljen obred ter izrečene 
besede.
Hvala domačemu pevskemu zboru in Ptujskemu kvartetu 
za odpete pesmi ter godbeniku za odigrano žalostinko.

Žalujoči: žena Marija, hčerka Marica, sinova Ivan in Slav
ko z družinami

J

Izrekamo iskreno zahvalo vsem, ki ste pokojno mamo po
spremili na njeni zadnji poti, darovali cvetje, sveče in daro
ve za svete maše, nam pa izrekli sožalje.
Zahvaljujemo se pogrebnemu podjetju Almaja za storitve, 
vsem trem dušnim pastirjem za opravljeno mašo in cer
kveni obred, domačemu pevskemu zboru za odpete pe
smi ter godbeniku za odigrano poslednjo melodijo.
Vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih in tudi v času njene 
bolezni stali ob strani in nam kakorkoli pomagali, še en
krat iskrena hvala.

Žalujoči vsi njeni

IBiaMBMIBMIHW Bvjfe r;-;W
\frfPoucevame harmonike \\ f/jSh

SINIŠA ČEH S.P. V
m

- Ignac Štebih iz Sovjaka 2
041869152 |\l m

- Jožef Letnik iz Ločič 26 www.sinisaceh.si

- Frančišek Verlič iz Trnovskega Vrha 21
Vsem oiicmikam in občanom želim vesele

- Barbara Rajšp iz Trnovske vasi 64 božične nraniiNe ler veliko usuehou u leni 2015

»Štorklja prinaša«

KOMU
je »štorklja« zaupala novi rod

Lidiji Kolosovski 
Vesni Knuplež 
Samanti Sušnik 
Majdi Mesareč 
Anji Šauperl

KAM
je odložila svoj čudež 

življenja

KDAJ KDO
je poletela čez naše je novi občan Trnovske vasi 

kraje

Biš 44 avgust 2014 Tara
Črmlja 4 september 2014 Eva
Biš 39 a oktober 2014 Maks

Črmlja 16 oktober 2014 Tadej
LočiČ20 november 2014 Alen
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Vzgojiteljice vrtca Trnovska vas


